
PLE DE L'AJUNTAMENT ACTA NÚM: 18

Calafell, en data deu de desembre dos mil set . Es reuneix el PLE DE L'AJUNTAMENT, a 
Calafell, sota la presidència del SR. JORDI SÀNCHEZ I SOLSONA, i amb l'assistència dels 
regidors anomenats a continuació, assistits pel secretari  de la Corporació SRA. ÀGUEDA 
SUBIRANA ÀLVAREZ, amb l'objecte de celebrar sessió extraordinària de primera convocatòria. 
Assisteix també la Interventora accidental senyora MIREIA AYATS ESCARRÉ. 

ASSISTENTS:

SR. JORDI SANCHEZ I SOLSONA
SR. JOSEP PARERA I RIBELL
SR. RAMON FERRÉ I SOLÉ
SRA. MARIA TERESA CUMPLIDO I MANCEBO
SR. ANGEL VERGE I MARTIN
SR. JOAN CARLES ROBERT I POYATOS
SR. CARLES RION I TETAS ; erc
SR. JOSE BONILLA JIMÉNEZ
SRA. MARIA YOLANDA ALMAGRO CARDENETE
SRA. MARIA VICTORIA ORTIGOSA RODRÍGUEZ
SRA. MARIA JOSEPA SANS I OLMEDO
SRA. ANA MARIA GONZALEZ LUQUE
SR JOAN OLIVELLA I RICART
SRA. MARIA VERGE I PASCUAL
SR. JOAQUÍN OJEDA VIVAS
SRA. SANDRA SUAREZ PLANA
SR. JOAQUIM VIDAL I RAVENTOS
SR. JOSEP MARIA GARRIGA MILA
SRA. OLGA ELVIRA CAÑAS

ABSENTS:

SRA. MARIA MONTSERRAT LÓPEZ UREÑA
SR. JOSE MANUEL NUÑEZ CASTAÑO

I a les 09:10, el Sr President obre la sessió i s'inicia a continuació el desenvolupament dels 
assumptes inclosos en l'ordre del dia que seguidament s'indiquen:

Sr. Sànchez: Bon dia a tothom. S’excusa la regidora Montserrat López i el regidor José Manuel 
Núñez. Bé doncs, si us sembla anem a començar. Bueno, bon dia a tothom, anem a començar el 
ple dels pressupostos, pressupostos de l’exercici de l’any vinent, del 2008, i en tot cas abans, 
faríem una prèvia, i és com acostumem a fer, és, doncs donar el condol amb una de les 
persones que ha tingut per la família per part de la Sandra Suàrez i fer constar, doncs també en 
el ple i fer-li arribar el condol a la família. Anem al primer punt de l’ordre del dia que és Aprovació 
Inicial del Pressupost, la plantilla i relació dels llocs de treball del personal al servei d’aquesta 
Corporació, de l’Organisme Autònom Municipal Fundació Castell de Calafell i Patronat de 
Turisme per l’any 2008. En tot cas, el regidor responsable de l’àrea, el Senyor Joan Carles 
Robert, farà l’exposició com a ponent. Endavant.



1. APROVACIÓ INICIAL DEL PRESSUPOST, LA PLANTILLA I RELACIÓ DE LLOCS DE 
TREBALL DEL PERSONAL AL SERVEI D'AQUESTA CORPORACIÓ, DE L'OAM FUNDACIÓ 
CASTELL DE CALAFELL I PATRONAT DE TURISME PER L'ANY 2008 

Atès que el Text refós de la  Llei d'Hisendes Locals aprovat mitjançant RDL 2/2004, de 5 de 
març, en els seus articles 162 a 171 i el Reial Decret 900/90, de 20 d'abril, regulen el règim 
pressupostari de les Corporacions Locals així com dels seus organismes autònoms.

Atès que l'article 90 de la Llei 7/85 de 2 d'abril, de Bases de Règim Local, estableix que 
correspon a cada Corporació Local aprovar anualment, a través del Pressupost, la Plantilla, la 
qual haurà de comprendre tots els llocs de treball reservats a funcionaris, personal laboral i 
eventual i en el mateix sentit es pronuncia l'article 291 de la Llei 8/87 de 15 d'abril, Municipal i de 
Règim Local de Catalunya.

Atès que, el Tinent Alcalde de Serveis Interns, en virtut de les delegacions conferides mitjançant 
Decret núm.3621 de 27 de juny de 2007, complint les disposicions esmentades, i amb les 
assistències tècniques necessàries, ha confeccionat el Pressupost General per l'any 2008 
integrat pels Pressupostos del propi Ajuntament, de l'OAM Fundació Castell de Calafell i del 
Patronat Municipal de Turisme, també ha confeccionat el Pressupost Consolidat.
  
Vist l'informe núm. 4.427/07 emès pe l'Interventor Municipal.

Vist l'informe emès pel Director de Recursos Humans.

Vist l'informe de secretaria.

La Comissió Informativa de Serveis Interns amb el vot favorable dels membres del PSC-PM, 
ADMC i ERC, i les abstencions dels membres del PPC i CIU proposa al Ple de la Corporació:

PRIMER- Aprovar el Pressupost General de l'any 2008 integrat pels Pressupostos del propi 
Ajuntament, de l'OAM Fundació Castell de Calafell i Patronat de Turisme, per les Bases 
d'Execució, segons el següent detall:

PRESSUPOST DE L'AJUNTAMENT

ESTAT D'INGRESSOS

INGRESSOS
I Impostos directes 19.724.643,24
II Impostos indirectes 1.906.395,65
III Taxes i altrs ingressos (sense Art. 36 11.550.487,08
IV Transferències corrents 4.711.184,39
V Ingressos patrimonials 293.233,67

Total ingressos corrents 38.185.944,04
Art. 36 C.Especials i Q. Urbanització 0,00

VI Alienació d' inversions reals 0,00
VII Transferències de capital 0,00

Total ingressos de capital 0,00
VIII Actius f inancers 24,00
IX Passius f inancers 4.177.727,64

Total ingressos f inanceres 4.177.751,64
Total ingressos 42.363.695,68



ESTAT DE DESPESES

I. CLASSIFICACIÓ FUNCIONAL

Grups
0 Deute públic 3.200.843,85
1 Serveis de caràcter general 14.580.804,10
2 Protecció Civil i de Seguretat Citadana 1.646.240,26
3 Seguretat, Protecció i Promoció Social 755.887,22
4 Producció de Béns Públics de caràcter social 18.976.053,96
5 Producció de Béns de caràcter econòmic 2.021.578,70
6 Regulació econòmica de caràcter general 555.658,20
7 Regulació econòmica de sectors productius 626.629,39

TOTAL ESTAT DE DESPESES 42.363.695,68

II. CLASSIFICACIÓ ECONÒMICA

DESPESES
I Despeses de personal 12.574.199,50
II Compra de béns corrents i serveis 20.347.353,12
III Despeses financeres 1.217.756,16
IV Transferències corrents 1.391.283,75

Total despeses corrents 35.530.592,53
VI Inversions reals 1.553.007,88
VII Transferències de capital 3.236.983,58

Total despeses de capital 4.789.991,46
VIII Actius financers 60.024,00
IX Passius financers 1.983.087,69

Total despeses financeres 2.043.111,69
Total despeses 42.363.695,68

PRESSUPOST OAM FUNDACIÓ CASTELL DE CALAFELL

ESTAT D'INGRESSOS



INGRESSOS
I Impostos directes 0,00
II Impostos indirectes 0,00
III Taxes i altres ingressos 13.518,00
IV Transferències corrents 168.866,62
V Ingressos patrimonials 106,00
Total ingressos corrents 182.490,62
VI Alienació d' inversions reals 0,00
VII Transferències de capital 300.000,00
Total ingressos de capital 300.000,00
VIII Actius financers 0,00
IX Passius financers 0,00
Total ingressos financeres 0,00
Total ingressos 482.490,62

ESTAT DE DESPESES

DESPESES
I Despeses de personal 119.593,62
II Compra de béns corrents i serveis 61.885,00
III Despeses financeres 12,00
IV Transferències corrents 1.000,00

 
Total despeses corrents 182.490,62
VI 300.000,00
VII Transferències de capital 0,00
Total despeses de capital 300.000,00
VIII Actius financers 0,00
IX Passius financers 0,00
Total despeses financeres 0,00
Total despeses 482.490,62

Inversions reals

PRESSUPOST PATRONAT DE TURISME

ESTAT D'INGRESSOS



INGRESSOS
I Impostos directes
II Impostos indirectes
III Taxes i altres ingressos 36.072,72
IV Transferències corrents 615.822,28
V Ingressos patrimonials 18,00
Total ingressos corrents 651.913,00
VI Alienació d' inversions reals
VII Transferències de capital 0,00
Total ingressos de capital 0,00
VIII Variació actius financers
IX Variació passius financers
Total ingressos financers
Total Ingressos 651.913,00

ESTAT DE DESPESES

DESPESES
I Despeses de personal
II Compra de béns corrents i serveis 648.907,00
III Interessos 6,00
IV Transferències corrents 3.000,00
Total despeses corrents 651.913,00
VI Inversions reals
VII Transferències de capital
Total despeses de capital 0,00
VIII Variació actius financers
IX Variació passius financers
Total despeses financeres

Total Despeses 651.913,00

SEGON- S'aprova l'Estat de Consolidació del Pressupost de l'any 2008 de l'Ajuntament amb els 
de tots els Organismes Autònoms dependents d'ell, per un import a ingressos i despeses de  
quaranta-dos milions quatre-cents vint-i-tres nou-cents quaranta sis amb quaranta cèntims  ( 
42.423.946,40 € ) segons el següent detall per capítols :

Estat de consolidació

ESTAT D'INGRESSOS



INGRESSOS
I Impostos directes 19.724.643,24
II Impostos indirectes 1.906.395,65
III Taxes i altres ingressos 11.600.077,80
IV Transferències corrents 4.721.720,39
V Ingressos patrimonials 293.357,67
Total ingressos corrents 38.246.194,76
VI Alienació d' inversions reals 0,00
VII Transferències de capital 0,00
Total ingressos de capital 0,00
VIII Variació actius financers 24,00
IX Variació passius financers 4.177.727,64
Total ingressos financers 4.177.751,64
Total Ingressos 42.423.946,40

ESTAT DE DESPESES

DESPESES
I Despeses de personal 12.693.793,12
II Compra de béns corrents i serveis 21.058.145,12
III Interessos 1.217.774,16
IV Transferències corrents 621.130,85
Total despeses corrents 35.590.843,25
VI Inversions reals 1.553.007,88
VII Transferències de capital 3.236.983,58
Total despeses de capital 4.789.991,46
VIII Variació actius financers 60.024,00
IX Variació passius financers 1.983.087,69
Total despeses financeres 2.043.111,69
Total Despeses 42.423.946,40

 
TERCER-Aprovar el programa plurianual de l'exercici 2008, segons es detalla tot seguit:

ANUAL 2008 ANUAL 2009
400 2240 75000 APORTACIÓ C31 500.000,00 500.000,00
300 4520 77000 SUBVENCIÓ CONCESIONARI PISCINA 1.850.000,00 0,00
600 5131 77000 APORTACIÓ SOCIETAT PORT 586.983,58 586.983,58

Total Capítol 7 2.936.983,58 1.086.983,58

2.936.983,58 1.086.983,58TOTAL

QUART-Facultar la Interventora Municipal per adequar els registres pressupostaris de l'exercici.

CINQUÈ- S'aprova la plantilla i relació de llocs de treball que consta com annex a aquesta 



proposta i s'acorda donar compte al CUP als efectes oportuns

SISÈ-S'acorda que el Pressupost General per l'any 2008 precedentment aprovat sigui exposat al 
públic per un termini de quinze dies hàbils, als efectes previstos a l'article 169.1 del RDL 2/2004, 
de 5 de març, Text Refós de la Llei Reguladora de les Hisendes Locals, considerant-se definitiva 
la seva aprovació en el cas de què no es presentin reclamacions durant aquest termini.

SETÈ-Facultar al tinent d'alcalde de Serveis Interns Joan Carles Robert i Poyatos qui legalment 
el substitueixi, per a poder fer aquelles gestions i signar la documentació necessària per poder 
dur a terme els acords anteriors.

Sr. Robert: Gràcies senyor Alcalde. Bé, bon dia a tothom. Avui estem davant d’una sessió 
plenària molt import i aquesta sessió és tan important, perquè suposa la presentació del 
pressupost per l’exercici vinent, o sigui per l’any 2008. Dit això i abans d’entrar en els detalls 
d’aquest pressupost, jo voldria fer esment a dos fets importants. El primer és que en aquesta 
sessió tractarem la presentació d’aquest pressupost de forma monogràfica, tal com nosaltres 
havíem estat reclamant quan estàvem a l’oposició, de que el pressupost de l’exercici vinent, o en 
aquell cas, quan ja estàvem immersos en el mateix, es tractés de forma monogràfica en un ple, 
doncs així nosaltres ho hem cregut adient de realitzar i per això estem davant d’una sessió 
extraordinària. El segon detall és que per primera vegada i valgui la meva satisfacció compartida 
amb tot l’equip de govern és que per primera vegada en fa més de vint anys, aprovem inicialment 
o espero que s’aprovi inicialment el pressupost per l’exercici vinent en les dates que permetin 
que estigui vigent des dels primers dies de l’exercici, o sigui a principis d’any aquest pressupost 
ja estarà en vigor, i això deixi’m dir que creiem que és un mèrit. I és un mèrit si tenim en compte 
que en pocs mesos aquest equip de govern ha estat capaç d’elaborar dos pressupostos, el que 
estava pendent d’elaborar per l’any 2007 i el que entrarà en vigència per l’any 2008 i també les 
ordenances fiscals. En el tema econòmic, bàsicament, aquest equip de govern ha estat capaç de 
realitzar aquesta tasca amb els pocs mesos que fa que està en vigor la legislatura actual. Deixi’m 
dir també que és un motiu de satisfacció, i és un motiu de satisfacció, perquè veus que l’esforç 
que està mostrant aquest equip de govern dóna els seus fruits. Aquest equip de govern s’ha 
posat a treballar des del primer dia que va entrar a governar i actualment gràcies a tots els 
companys que formen aquest equip de govern que ja he esmentat, podem estar davant d’aquest 
pressupost. Un pressupost que s’ha fet treballant en equip i no com vulgars o una amalgama de 
grups municipals, sinó un veritable equip per un veritable pressupost. Aquest pressupost, si 
entrem en coses més tècniques, comença una nova etapa per l’ajuntament i és la seva 
modernització. Aquesta eina gaudirà d’una nova estructura pressupostària més moderna, que 
ens permetrà una fàcil comprensió del mateix i tothom navegarà per aquesta eina amb més 
facilitat que el que es venia fent últimament a la casa. I això ha estat possible també gràcies a 
l’equip humà del que disposo a la meva regidoria i a tot l’equip humà que composa el consistori. 
Vull agrair a tot equip humà l’esforç veritable que ha fet perquè aquest pressupost avui estigui en 
aquesta presentació inicial. Tal com ja vam anunciar fa uns dies, els grans volums d’aquest 
pressupost no variaran gaire i seran similars als del 2007 que vam aprovar fa poques setmanes. I 
tot i que no em satisfà en el cent per cent, degut a la situació, cal dir-ho, en què ens hem trobat 
l’ajuntament, en el qual encara tindrem que solucionar alguna rèmora de l’etapa anterior, sí que 
ens permetrà començar l’exercici pràcticament des de zero. Per 2008 l’Ajuntament disposarà de 
poc més de 42.300.000 euros, dels quals l’11,31 per cent anirà destinat a inversions, o sigui uns 
4.800.000 euros. A banda, tenim el patronat de turisme que disposarà de gairebé 652.000 euros i 
de l’Organisme Autònom Municipal Fundació Castell de Calafell de gairebé 480.000 euros per 
desenvolupar la seva tasca durant aquest exercici. Si tinguéssim que resumir l’esperit d’aquest 
pressupost, podríem dir que es tracta d’una aposta per posar ordre, contenir la despesa i per 
elaborar els projectes que posaran al dia el municipi, tal com va manifestar l’Alcalde no fa gaires 
dies. L’aposta en posar ordre passa per una optimització del capítol I. Aquest capítol, com tothom 
sap, reflexa la plantilla de la corporació, a la que acabarem donant-li un perfil de caire més 



empresarial i dotant-la, gràcies a un treball extern que s’ha encarregat, dels efectius i recursos 
necessaris per poder tirar la casa endavant amb una major eficàcia i eficiència. Si tenim en 
compte que aquest 2007, l’exercici en el que encara estem, aquest capítol es tancarà amb una 
xifra que rondarà al voltant dels tretze milions d’euros, i en el pressupost del 2008 que presentem 
figura una despesa en aquest sentit de dotze milions i mig d’euros, podem veure com aquest 
equip de govern ja fa una acció decidida per dimensionar correctament la plantilla de la 
corporació en la seva mida justa. També es compleixen per primera vegada, en molts anys, 
almenys des de que jo estic a l’ajuntament, els percentatges de retribució que marca la llei. 
Antigament aquests percentatges no s’havien complert en els quatre anys, que jo conegui, que 
he estat a la corporació. Una altra mesura que hem adoptat ha estat també, per primera vegada 
en molts anys, crec que des de la legislatura en la que l’actual alcalde també estava exercint les 
funcions d’alcaldia, hem iniciat, com he dit, la convocatòria de places mitjançant concursos, 
concurs oposició, i per descomptat això comporta també una millora pel personal d’aquesta casa. 
Una millora que també vindrà donada per l’aposta decidida que hem fet per millorar la formació 
dels funcionaris establint convenis de col·laboració amb els sindicats i altres entitats tal com 
marca el pacte polític anomenat de Santes Creus. Ja que estem a la plantilla, cal dir que la 
plantilla per l’any 2008 constarà de 185 places de personal funcionari, 126 places de personal 
laboral, 13 de personal eventual, amb el que fa un total de dotació de 324 persones, que estan 
incloses en aquesta plantilla. Si els hi hagués de fer un aclariment sobre aquesta plantilla que 
presentem ara, el que es pot veure tant al 2007 que ja vam presentar un pressupost i aquest 
2008, l’aposta d’aquest equip de govern és crear més places de funcionari i algunes places més 
de personal laboral, mantenint les places de personal eventual. Aquí es veu aquesta decisió de 
l’equip de govern en crear les places necessàries perquè la gent treballi dins de la plantilla i no 
fora de la plantilla com veníem fent últimament en aquest ajuntament moltes persones que 
gràcies a les convocatòries podran accedir a una de les places, o sigui interí o sigui definitiva, en 
aquest ajuntament. Aquesta plantilla presenta diverses modificacions: hi ha places de creació, de 
nova creació, en quant al personal funcionari es crea una plaça nova d’agutzil, una d’auxiliar 
administratiu i una d’auxiliar de delineació, necessària pel departament o per l’àrea de Territori. 
En quant al personal eventual, es creen dues places noves: una és la de coordinador de 
patrimoni i contractació i l’altra la de coordinador d’inspectors. En quant a modificacions de 
denominació, cal recordar que estem immersos en un treball que ens està fent una empresa 
aliena i anem complint les recomanacions que aquesta ens fa, aquestes modificacions que els 
deia era canviar la denominació d’una plaça que hi havia de cap de comptabilitat per la 
d’administratiu, canviar la denominació d’auxiliar de gestió tributària per la d’auxiliar de gestió de 
patrimoni, ja que hem canviat una plaça d’àrea. Passem de dotar amb un terç de la jornada la 
plaça de tècnic de sanitat a dotar-la a jornada complerta i per últim la modificació darrera és una 
denominació que teníem amb unes lletres, una denominació que és AODL, que és un agent de 
desenvolupament local, pel de tècnic de borsa de treball. I aquestes serien les modificacions en 
quant a la plantilla de l’ajuntament. En quant a l’organisme autònom municipal, es creen dues 
places d’informadors, ja que teníem els informadors dels nostres monuments fora de la plantilla, i 
s’amortitza la d’auxiliar administratiu ja que aquestes funcions de moment no són necessàries i la 
pròpia corporació, el propi ajuntament, ho pot suplir. Per tant la plantilla per l’Organisme autònom 
municipal Fundació Castell de Calafell per aquest exercici constarà del tècnic del conjunt històric 
cultural, més els dos informadors que ja els ho he comunicat. Ja he parlat de l’aposta per posar 
ordre, ara m’agradaria parlar de l’aposta per contenir la despesa, i aquesta passa per posar fre a 
la mala gestió que s’estava fent al capítol II. El capítol II, com vostès saben, és el que contempla 
la despesa, podríem dir, corrent de l’ajuntament. I una de les accions principals que volem 
realitzar amb aquest exercici serà posar els contractes de serveis al dia. Ens hem trobat la major 
part de serveis, o els contractes d’aquests serveis, exhaurits i prorrogats. Estan pendent de la 
nova licitació i nosaltres és una de les coses que farem en aquest exercici i en els que ens 
precediran, serà impulsar aquests nous contractes per unes noves adjudicacions. I després el 
que farem és mantenir un control exhaustiu i rigorós del compliment d’aquests contractes, cosa 
que fins ara no s’havia fet. Tal com deia el nostre Alcalde fa uns dies també, jo també tinc clar i 
l’equip de govern amb mi, suposo i estic convençut, el que hem de tenir clar és què ens costen 



els serveis, i hem d’ajustar el cost als mateixos. Entrant, pel que fa a l’aposta d’elaborar els 
projectes, tal com he dit a l’enunciat, aquest any seria un any de projectes, hem de tenir en 
compte que Calafell ja no pot perdre un dia més. Durant aquest exercici es farà una gran feina de 
cuina, per tenir preparats aquests projectes. No cal dir que això requerirà una aportació 
d’imaginació i intel·ligència per ajudar a finançar-los sense tenir que haver apujat els impostos, 
tal com ja vam passar en un dels darrers plens, on es van aprovar les ordenances fiscals per 
l’any 2008. Per aconseguir aquest fet, dintre les possibilitats que ens ha permès aquest exercici, 
o aquest pressupost, en quant al capítol VI d’inversions, cal dir que es destinaran gairebé 
4.800.000 euros, deixant la corporació en un rati d’endeutament del 104,43 per cent, per dir 
quelcom el 104 per cent, inferior al 110 que estableix la llei. L’equip de govern està treballant per 
poder acollir-se a plans especials com són la llei de barris, on destinarem uns cent mil euros per 
aquest projecte, i realitzar una reforma integral dels carrers bàsicament i principalment al nucli de 
Segur. També estem treballant per poder acollir-nos a un pla d’excel·lència turística al qual 
projecte de moment destinarem vuitanta-quatre mil euros que permetrà obtenir una millora 
substancial del patrimoni històric i del potencial turístic i de platges als nuclis del poble i la platja. 
Per tant estem treballant amb tots els nuclis del nostre municipi. Un altre projecte important que 
presenta aquest pressupost és l’informàtic, on es destinaran recursos per dotar l’ajuntament de 
la tecnologia i comunicació suficients per modernitzar-lo. S’ha d’adequar aquest ajuntament a les 
noves necessitats, a les necessitats actuals i als nous temps. Pensem que aquest ajuntament no 
pot perdre més el temps per tenir un GIS com deu mana i per començar a dotar aquest 
pressupost de contingut d’innovació tecnològica destinarem 245.000 euros. Cal que no oblidem 
tampoc les aportacions que farem a l’organisme autònom municipal, fonamentalment per 
desenvolupar el projecte museístic de la Ciutadella Ibèrica, en el qual destinarem 300.000 euros, 
i el projecte de la C-31 per poder acabar la travessia de Segur en el que destinarem 500.000 
euros aquest exercici. També destinarem diners, recursos, al port per tal de que aquest 
equipament esdevingui un dels motors principals econòmics del municipi, destinarem vora 
600.000 euros. I principalment, deixi’m dir, destinarem recursos a la nova piscina municipal amb 
una dotació de 1.850.000 euros que per fi es farà realitat i permetrà ampliar la cohesió social 
complementada amb la reversió que tenim prevista de les urbanitzacions. Em vull parar aquí i 
mostrar la meva felicitat per veure com aquesta piscina en breus dies o breus setmanes 
començarà a caminar i per fi la veurem amb les millores que aquest equip de govern ha 
aconseguit introduir per una millor dotació als seus ciutadans. Hem de tenir en compte també 
que estem ja immersos en la remodel·lació d’altres projectes com el de la carretera de l’estació, 
la del passeig marítim del nucli de la platja, la creació de tres noves escoles bressol, la 
construcció dels nous CAP i l’IES de Calafell i Segur i la creació de la nova caserna de la policia 
local, que ja es va comentar dies enrera per part del nostre portaveu municipal, portaveu també 
de l’equip de govern en aquest cas. Però encara falta una mica la “guindilla”, la guinda, i aquesta 
guinda és que per fi s’ha començat, dic “guindilla” perquè si li dic la “guindaza” serà una mica de 
prepotència i llavors ens ho diran i és una llàstima. La guinda és que per fi s’està dotant de 
recursos suficients importants com són aquests 400.000 euros que figuren en el pressupost per 
elaborar el proper pla general, el POUM que es coneix aquí, que últimament està de moda 
aquesta paraula, i aquest POUM, aquest pla general, ens indicarà cap a on ha d’anar el nostre 
municipi. Bé i aquest és el resum que podem fer del pressupost per 2008 que com he dit ens 
permetrà optimitzar la gestió de l’ajuntament des del primer dia i assolir els reptes que teníem 
establerts. I per acabar senyor Alcalde, permeti’m, ja sé que m’he allargat més dels deu minuts 
que em tocaven, m’agradaria que fos una mica benevolent també amb l’oposició, perquè avui és 
un ple, com hem dit important i monogràfic i crec que tindran moltes coses a dir, per acabar, 
doncs només reiterar l’agraïment a l’equip de govern, a l’equip de govern pel seu treball 
fonamental, com ja he dit, en equip, i al personal de la corporació per haver col·laborat en poder 
tenir aquesta eina viva des del primer dia, tal com feia molts anys que no es veia en aquesta 
casa sense deixar, permeti-m’ho dir, l’orgull que per mi representa pertànyer a aquests dos 
grups, tant el polític com el personal de la corporació, i representar, ser representador d’aquest 
pressupost i de la seva exposició. Gràcies senyor Alcalde.



Sr. Sànchez: Bé, doncs començaríem el torn d’intervencions. Començaríem amb el Partit 
Popular, si us plau.

Sra. Elvira: Bon dia, gràcies senyor Alcalde. M’hagués agradat començar felicitant a l’equip de 
govern, però haig de fer una petita crítica a la seva gestió envers als grups polítics que som a 
l’oposició, bé jo parlaré del meu, suposo que ells ja faran la seva. M’explico, ens hagués agradat 
molt que totes les forces polítiques haguessin consensuat un pressupost, que sé que no 
arribarem a aquest consens. Quan vostès eren a l’oposició, així havien manifestat i lluitat, perquè 
això fos un fet, i jo per això, per primera vegada, i pensant que sóc nova en això, pensava que 
vostès sí que farien un esforç i desitjarien que aquest recolzament fos total políticament. Jo haig 
de dir que em trobo, no sé com dir-ho, però potser bevent del mateix xarop que a vostès els hi 
feien beure. Em decepciona perquè m’hagués agradat trobar aquest consens i ho dic tot això, és 
molt fàcil, ho explico ràpid. Jo crec que un tema tan important i a la vegada tan complicat com és 
el pressupost d’un ajuntament, crec que no és normal que se’ns doni una documentació un 
dimarts, tenint en compte que només teníem un dia hàbil per mirar-lo i sé que ens poden dir que 
hi havia quatre dies de pont i que teníem molts més dies, però ara deixi’m personalitzar, tothom 
sap que al grup municipal del Partit Popular estic jo sola, per mi ha estat molt dur aquests quatre 
dies, perquè la meva gent, la gent que podria haver-me ajudat amb això, tothom es mereixia i així 
els hi he dit, un pont i unes festes, per aprofitar amb la família, cosa que a mi m’ha costat bastant 
de fer, llavors, clar jo penso, no se’m pot demanar que una feina que vostès els hi ha costat 
quatre mesos amb un munt de gent, que jo amb quatre dies m’ho haig, ho he fet, i he fet l’esforç i 
vull dir ja està, però demano que d’aquí endavant i sobretot els propers pressupostos se’ns tingui 
més en compte. Només perquè sempre he pensat que és bo tenir un consens polític i m’hagués 
agradat fer-ho. En quant al tema, en àdhuc, dels pressupostos, el tema de la proliferació no 
controlada dels capítols I i II, que vostè comentant la memòria d’alcaldia, viscuda en els darrers 
anys, nosaltres demanem que aquesta proliferació incontrolada no només freni sinó que vagi 
minvant fins a trobar un bon equilibri. I esperem que aquesta final de legislatura no haguem de 
parlar de duplicacions i sí, com ha dit el Joan Carles, d’optimització. En quant al percentatge de 
la partida de personal, ens agradaria dir que fa ben poc van aprovar vostès el pressupost del 
2007, i ens trobem que l’augment ha estat d’un 5% en relació al mateix. També demanem, sé 
que al final, tal i com diuen, que al final potser quedarà a la par, però sí que demanem que els 
propers siguin prudents i tal i com demana el poble, es facin partides que disminueixin aquest 
tipus de partides, per fer augmentar d’altres que veritablement ho necessiten. Acabar dient que 
sempre se m’ha dit que el pressupost d’un ajuntament és la voluntat política del mateix, i 
m’agradaria que el proper es vegi molt més, moltes més coses políticament per fer. I ja per 
acabar, sí que és veritat que s’ha de reconèixer la feina que han fet, vull reconèixer totes les 
àrees de l’ajuntament, felicitar tothom que ho ha fet possible perquè és veritat que és un orgull 
per l’ajuntament, que abans de final d’any estigui aprovat i que no hagi passat en vint anys, jo 
felicito a l’equip de govern en això, però jo crec que ens ho hauríem de prendre no només com 
un mèrit, sinó jo crec que és una obligació de tothom que això es faci cada any. Res més, moltes 
gràcies.

Sr. Sànchez: Moltes gràcies. Esquerra Republicana?

Sr. Rion: Moltes gràcies senyor Alcalde. Molt bon dia a tothom, bé Esquerra Republicana com a 
part que és d’aquest equip de govern subscriu íntegrament les consideracions que fins aquest 
moment ha fet el regidor i tinent d’alcalde de l’àrea de serveis interns, per tirar endavant, amb 
puntualitat política i amb rigor econòmic el present pressupost per a l’exercici 2008. El 
pressupost, des d’una perspectiva tècnica és una eina econòmica al servei d’objectius polítics i 
aquí el que no es pot perdre de vista en cap moment és que aquests objectius polítics tenen com 
a destinataris les calafellenques i els calafellencs. Nosaltres podem parlar molt entre nosaltres, 
però al final,  aquest document el que està dient i ho hem reiterat en nombroses ocasions és on 
s’assignaran els recursos municipals per servir millor a les calafellenques i als calafellencs. 
Aquest equip de govern, integrat per quatre formacions polítiques, és fruit d’un pacte, d’un pacte 



d’esquerres, d’un pacte catalanista i d’un pacte municipalista, i cadascuna d’aquestes coses té 
en el seu rere fons un significat que va més enllà de cadascuna de les partides concretes 
d’aquest pressupost, que va més enllà de cadascuna de les persones, perquè al darrere de cada 
lloc de treball hi ha una persona que figuren en la plantilla. I el que no voldríem des d’Esquerra 
Republicana és que els arbres ens impedeixin veure el bosc. Aquest és un refrany que 
s’expressa millor en la llengua de Cervantes, per la que també tenim un respecte important, però 
no volem que els arbres ens impedeixin veure el bosc, i quan contemplem Calafell, Calafell 
necessita un impuls que ha de començar sobretot per l’ordenació de l’ajuntament. Aquest equip 
de govern, integrat pels grups del Partit Socialista amb Acció Ciutadana, pel grup d’Agrupació 
Democràtica Municipal per Calafell, ADMC, i per Esquerra Republicana que té ara el torn de 
paraula, ha fet un pressupost pensant sobretot en la fixació d’un full de ruta que s’inicia ara i que 
ha de perdurar durant tot el mandat. I com que tenim una visió global d’aquest bosc, tenim una 
visió global d’aquest Calafell, que sàpiga la ciutadania que no ens distraurem en coses menudes, 
sinó que primer posarem, i ja s’està posant la casa en ordre i després s’executaran i es 
materialitzaran totes aquelles actuacions que el municipi demanda des de fa anys, que el 
municipi necessita i requereix des de fa lustres i dècades i aquest serà el nostre empeny, i en 
aquesta línia hi posarem tota la nostra energia i per això ja anunciem que el nostre vot, senyor 
Alcalde, serà naturalment favorable a aquests pressupostos. Gràcies.

Sr. Sànchez: Agrupació Democràtica?

Sr. Verge: Bé, bon dia senyor Alcalde. Nosaltres li aprovarem el pressupost, per descomptat, ja 
que com molt bé ha dit el company Joan Carles hem treballat conjuntament molt per poder tenir 
aquest pressupost vigent a primers d’any 2008. Som conscients de que no hem pogut recollir 
totes les inquietuds de tots els companys regidors, però estic també segur de que si continuem 
treballant en aquesta línia molt aviat totes aquestes inquietuds es faran realitat. Ja per acabar em 
queda i vull felicitar molt efusivament a tot el departament de serveis interns, ja que amb el curt 
espai de tres mesos han estat capaços d’elaborar dos pressupostos i unes ordenances, i 
encoratjar-los a què segueixin treballant en aquesta línia, doncs bona part de l’èxit d’aquest 
govern depèn del seu departament. Moltes gràcies.

Sr. Sànchez: Convergència i Unió, si us plau.

Sr. Olivella: Té la paraula la Sandra.

Sra. Suàrez: Gràcies senyor Alcalde. Bé, abans que res jo també m’agradaria fer un parell de 
prèvies. La primera d’elles és, doncs que, m’estranya que, potser en el torn de rèplica es farà 
realitat aquest desig que crec que hi havia per part del Partit Socialista a l’anterior legislatura que 
era, en el sentit que un era, que el ple dels pressupostos havia de ser extraordinari i monogràfic, i 
l’altra que tots els regidors expliquessin els objectius de cadascuna de les àrees. Llavors m’ha 
estranyat el fet de que doncs només hi hagi un ponent o un representant de l’equip municipal, ai!, 
de l’equip de govern, municipal evidentment, i que bé, només deixar-ho aquí, que m’ha estranyat 
i que potser després cadascú de vostès explicarà quin és l’objectiu de cadascuna de les àrees 
responsables. I per altra banda, una altra prèvia, que també va en el sentit doncs del que ha 
comentat la portaveu del Partit Popular, que és aquest, que el pressupost del 2008, ens el van 
donar dimarts a la una del migdia, a la una i vint ja havíem sortit de la comissió informativa, a la 
una i trenta perdó. Per tant estic contenta perquè aquest ple del pressupost per ara està durant 
més del que va ser la comissió informativa en àdhuc, el dimecres vam rebre en versió 
electrònica, que com no podia ser d’una altra manera, havia de ser amb un format que no permet 
fer càlculs, en pdf en comptes d’excel com havia estat fins ara, i avui dilluns, amb un pont pel mig 
que vostès, doncs hauran aprofitat per, no sé el que, però nosaltres l’hem aprofitat per treballar, 
hem tingut ple. Clar, llavors una petita reflexió, no? S’imaginen vostès si això els hi haguéssim fet 
nosaltres quan érem al govern, i s’imaginen tot el que ens haurien dit? Vostès que sempre 
demanaven més i més temps, més i més reunions, més i més informació. Doncs els calafellencs 



i calafellenques que ens escolten, avui també, poden fer aquest exercici d’imaginació i 
d’intel·ligència, i poden també continuar comprovant com han canviat vostès de quan estaven a 
l’oposició i ara quan estan al govern i quina credibilitat, doncs els hi pot quedar d’ara en el futur. 
Dit això anem al que són les dades pures i dures del que és el pressupost del 2008, i començaré, 
doncs pel tema dels ingressos.

Segons el pressupost que ens entreguen, els calafellencs i calafellenques contribuents, l’any 
proper, pagaran 3.394.000 euros més que l’any 2007. L’ajuntament ingressarà 1.712.000 més o 
menys euros d’impostos directes, i 1.682.031,24 euros en taxes. L’ajuntament també ingressarà 
més diners de l’Estat i de la Generalitat, com a conseqüència del creixement del nombre 
d’empadronats, s’ingressaran 4.348.000 euros per l’any 2008, quan al 2007 eren 3.534.776 
euros, per tant, hi ha un augment d’ingrés per part de l’Estat i de la Generalitat de 815.000 euros 
més o menys. I l’ajuntament contractarà també una operació de crèdit de 4.178.000 euros que si 
se suma a la que es va aprovar fa poques setmanes al pressupost del 2007, de 4.860.000, suma 
un total de 9.039.000 euros. Per tant en sis mesos l’equip de govern format per aquestes quatre 
formacions, PSC, ACM, ADMC i Esquerra Republicana, ha endeutat l’Ajuntament en més de nou 
milions d’euros. Així doncs l’equip de govern actual de l’Ajuntament que diu que no incrementa la 
pressió fiscal, fa que els calafellencs i calafellenques paguin al 2008, 3.393.000,05 més que 
aquest any i si fem unes mitjanes veurem què és el que passa. Si agafem aquesta quantitat que 
he comentat abans i la dividim per 25.000 habitants arrodonint els que podrien ser els 
empadronats, ens surt 135,72 euros més per habitant, i si això ara ho fem pels habitatges 
existents, de primera i segona residència, ens trobem que si dividim la quantitat de 3.393.000 
entre 34.527 cases que són les que existeixen actualment al nostre municipi, ens dóna més o 
menys uns 100 euros per cada una de les cases que es pagarà de més per la mitjana de l’any 
proper. Pot no semblar gaire però si que ho és, i molt, si fem la mitjana del total d’impostos i 
taxes, i ens trobem que per cadascuna de les cases que existeixen al municipi, a partir del 2008, 
cadascuna de les cases pagarà 878,33 euros més. Dit això, hi ha dues coses ben clares: una, 
que és mentida que s’hagin congelat els impostos com diu l’equip de govern, l’any proper els 
calafellencs i les calafellenques hauran de pagar molt més, i això especialment és greu, en un 
any que es preveu de crisi econòmica, i l’altra que l’Ajuntament comptarà aquest 2008, amb 
8.384.842,27 euros més i què farà amb aquests diners, quins projectes engegarà? Què veuran 
els calafellencs i les calafellenques al carrer? En què millorarà el municipi? Anem a parts. Si avui 
nosaltres volguéssim fer una intervenció típica, com la que s’ha fet en els altres anys, en altres 
plens de pressupostos, avui els hi podríem fer tot un seguit de crítiques de perquè votem, 
evidentment, en contra d’aquest pressupost. Per exemple, els hi podríem dir que el cost dels 
polítics d’aquest Ajuntament, al 2008, serà de 739.000 euros, mentre que aquest any, tot i que 
només heu estat sis mesos, el cost ha estat de 570.388,44 euros. Això deixa ben clar que entre 
el govern d’en Joan Olivella i l’actual, aquest costa 350.000 euros més l’any. Per això els hi 
podríem dir que no votarem aquest pressupost, perquè no estem d’acord amb el cost d’aquest 
govern, que l’any 2008 serà d’un 29,4 per cent més alt que aquest, però no els hi direm pas. 
També els hi podríem dir que tot i que s’han omplert la boca de parlar d’estalvis en personal i en 
càrrecs de confiança, això no és veritat. 

L’any proper els costos del sou del personal de confiança seran de 139.000 euros més que l’any 
2007. Mentre que aquest any, governant vostè només mig any ha pujat 409.000 euros, l’any 
proper els seus càrrecs de confiança costaran 550.000 euros. Això i el que he dit abans, 
evidentment, no m’ho invento jo, sinó que està a l’annex II de l’informe de la Interventora 
d’aquest Ajuntament, és a dir, que no només els hi diem nosaltres. Ara el que deu costar molt 
d’entendre als calafellencs és que vostès enunciïn que a final d’any faran fora 51 persones que 
treballen a l’Ajuntament i alhora s’hagin posat els sous que s’han posat, gastin molt més en 
càrrecs de confiança i exregidors contractats, i hagin creat des de que estan al govern més de 
trenta-cinc places de plantilla. A més de tot això aquest estiu han contractat gairebé trenta 
persones fora de plantilla i “a dit”, perdó, a dit no, que vostès li diuen màxima urgència. Per 
exemple, i entre d’altres, catorze per desbrossar el municipi, cinc per la neteja del front marítim, 



que encara ningú sap ben bé què és això, i moltes d’altres.

Vostès a això li diuen racionalitzar, però més d’un ciutadà pot pensar que això és “amiguisme”, 
“endollisme”, o partidisme, però tranquils que avui tampoc els hi direm. També fent una 
intervenció típica de les seves, quan eren a l’oposició, avui els hi podríem dir que els calafellencs 
i les calafellenques l’any proper pagaran molt més a aquest ajuntament, i fins i tot els hi podríem 
dir que l’any proper els calafellencs i les calafellenques hauran de vigilar molt quan surtin de casa 
cada dia. Haurem de vigilar molt perquè vostès, amb aquest pressupost, diuen que ingressaran 
de transport escolar 407.000 euros, i 55.000 gairebé en transport públic, mentre que fins ara, 
només s’ingressaven 87.000 euros, per la suma dels dos transports. Ho diuen vostès en el 
pressupost que van aprovar al setembre. Per això com s’han atrevit a dir a la premsa i a la 
ciutadania que el transport escolar, si fa no fa, quedarà igual que abans, que un puja, però que 
l’altre el fan gratuït, però si la realitat és que vostès cobraran 407.000 euros més als pares i 
mares calafellencs i haurem de vigilar molt perquè amb aquest pressupost vostès també diuen 
que l’any que ve ingressaran més de 650.000 euros en multes de circulació, mentre que l’any 
2007 només s’han ingressat 200.000 i l’any 2006, 150.000. És a dir, vostès cada dia a Calafell, 
posaran unes multes per valor de 1.781 euros, és a dir, més de 300.000 pessetes de les 
antigues. Però no contents amb això, diàries evidentment, però no contents amb això també 
diuen en aquest pressupost que posaran sancions en expedients d’inspecció per un valor de 
323.000 euros. Mirin no els hi direm que trobem desorbitades aquestes xifres, que també, 
evidentment, sinó que el que més ens preocupa és que vostés volen ingressar tots aquests 
diners amb sancions als ciutadans, i per fer-ho comencen per nomenar dos exregidors de la 
seva confiança, que no reuneixen els requisits de formació, preparació i encara menys, 
objectivitat. I a això se li suma que hi ha un altre regidor que tenen com a Director de Serveis 
Jurídics, Contractació, Compres i Patrimoni. Deixi’m si us plau que els hi llegeixi un petit text que 
diu “Són funcions públiques necessàries, el compliment de les quals queda reservat 
exclusivament al personal subjecte a l’estatut funcionarial les que impliquen l’exercici d’autoritat, 
les de fe pública i assessorament legal preceptiu, les de control i fiscalització interna i les de 
gestió econòmica, financera i pressupostària, les de comptabilitat i tresoreria i en general, 
aquelles que en el desplegament de la Llei 7/85, de 2 d’abril, reguladora de bases de Règim local 
es reservin als funcionaris per la millor garantia de l’objectivitat, la imparcialitat i la independència 
de l’exercici de la funció.” Suposo que això els hi sona, creuen que això és compatible amb el fet 
de posar personal de confiança política a controlar les inspeccions que es fan i a decidir a quina 
empresa se li compra? No creuen que és molt més fàcil que qualsevol ciutadà davant d’això 
pensi que vostès el que fan és una persecució contra aquells que no són de la seva corda? No 
creuen que amb això li donen arguments a aquells que cada dia se senten més allunyats de la 
política i de la gestió pública? Per cert, suposo que si que els hi sona, perquè això no m’ho he 
inventat jo evidentment, sinó que ho he llegit i ho extret de l’informe del Director de Recursos 
Humans, sobre la plantilla d’aquest Ajuntament i que avui aprovaran. Com poden veure si avui 
volguéssim fer una intervenció típica del pressupost els hi diríem tot això, però no ho farem. 
Segurament més d’un ciutadà deu recordar la mentida demagògica més gran que s’ha dit en 
aquest municipi en molts anys, l’Alcalde Joan Olivella té tres milions d’euros al pressupost per 
promocionar-se. Era una mentida indigna d’algú que aspirava governar un dia Calafell. Sí, una 
mentida indigna, ho posaven tot dins del sac, doncs es pensava que en política tot s’hi val, els 
sous dels regidors de tot l’Ajuntament, el personal, la ràdio municipal i fins i tot, l'ú coma dos 
milions d’euros que s’havien posat al pressupost pendents d’aquell projecte històric científic que 
vostès deien que s’havia de fer a la zona del Louie Vega, que l’hi vam incloure al pressupost junt 
amb la resta de peticions que es van fer, que vam estar discutint, i que finalment, el PSC va votar 
en contra, i la resta de partits del consistori van votar a favor.

Esperem que ara que vostès estan al govern, ens podran explicar més sobre aquest projecte del 
Louie Vega. Llavors tot s’hi valia per embrutar la imatge de l’Alcalde: que s’havia apujat el sou, 
que tenia massa gent de confiança, que estava en mans del Manel Romero, del Josep Parera i 
del Triadó, això ens ho van dir el dia que va sortir escollit alcalde l’octubre del 2005, Joan 



Olivella. I la cirereta final, que destinaven tres milions d’euros a promocionar-se. Llavors tot s’hi 
valia. Mirin nosaltres no som així, no som com vostès, creiem que la tasca d’oposició és una 
tasca noble, constructiva i que ha de cercar sempre el benestar del poble i el benestar de la seva 
gent. Però vull donar una dada, una dada per la reflexió, 738.000 euros de sous de regidors, 
212.000 euros en seguretat social dels regidors, 550.000 euros en càrrecs de confiança, 122.000 
euros en seguretat social de càrrecs de confiança, 742.000 euros entre els programes d’òrgans 
de govern, suport als regidors, administració de presidència, que abans era la secretaria 
d’alcaldia, i premsa i comunicació, 119.233 euros en personal no eventual, i tot això suma una 
bonica xifra de 2.480.000 euros. Ara fem el compte a l’inrevés, vostès parlaven de tres milions 
d’euros, si li restem l'ú coma dos milions del projecte històric científic de la zona del Louie Vega, 
quina xifra surt? No arriba a dos milions, oi? En canvi, vostès tindran dos milions i mig d’euros 
per fer, no se sap ben bé què. Hi ha una diferència, però que amb l’Alcalde Joan Olivella, dins 
del pressupost d’alcaldia, teníem l’oficina d’atenció al ciutadà i l’equip blau, dues coses que fins 
ara havien funcionat molt bé i que vostès es carreguen a partir de l'1 de gener. Són dades per la 
reflexió senzillament, i estiguin tranquils que els hi passarem els càlculs, només ens han donat 
dos dies per treballar el pressupost i cap per poder consultar els tècnics municipals però 
nosaltres tenim l’experiència de govern i de gestió, ja els hi passarem comptes, però primer els 
voldrem donar a la ciutadania, perquè també puguin reflexionar sobre l’estil i l’actitud 
demagògica que alguns practicaven. Per sort amb aquestes dades i aquest pressupost queda 
demostrada una altra cosa, una cosa que per nosaltres és molt important, abans hi havia un 
Alcalde i ara hi ha un President. Pot semblar una tonteria, però no ho és, el nom en aquest cas sí 
que fa la cosa. En Joan Olivella era un alcalde accessible, obert a la ciutadania, que de dilluns a 
diumenge es reunia amb els ciutadans, que estava a sobre de la gestió del dia a dia, que feia 
que Calafell avancés, que no es feia portar en cotxe a tots els llocs. Mai s’ha fet tan poc en tan 
poc temps, només van ser disset mesos d’alcaldia, però la ciutadania recorda molta obra de 
govern. Vostè, senyor Sànchez, fa de president. Ara el gabinet d’alcaldia és el departament de 
presidència, ara estan més preocupats per cuinar, fa sis mesos que cuinen, que per fer la feina 
del municipi vostès estan més preocupats per treure pit i “xulejar” que en resoldre els problemes 
dels ciutadans. Fa sis mesos que cuinen i diuen que tot l’any proper també serà un any de cuina, 
vostè cuinen i cuinen, però seguint la vostra metàfora també podem afirmar que mentrestant el 
poble es mor de fam. De què serveix cuinar si es despreocupen del dia a dia? Tenim un municipi 
brut, mal il·luminat i no només per Nadal, amb carrers desfets, voreres destrossades, zones 
verdes descuidades, comerços en crisis, equipaments obsolets, i un ajuntament on els 
treballadors hauran de preocupar-se més per no caure en desgràcia davant del regidor o ex 
regidors que no pas per atendre al ciutadà com es mereix. I amb aquest pressupost, l’any proper 
tindrem un Calafell brut, mal il·luminat amb carrers desfets i voreres destrossades, zones verdes 
descuidades, comerços en crisis, mal fiança en les decisions i transparència de l’ajuntament, 
però a més a més serà un Calafell més car pels calafellencs, un cent euros per casa. Ja n’hi ha 
prou de parlar de l’herència del passat, diuen que la situació de l’ajuntament a nivell econòmic 
era molt dolenta, però en sis mesos s’endeuten en nou milions d’euros, nou milions i mig, perdó, 
d’euros, i l’endeutament passa del vuitanta-nou al cent quatre per cent. Ja ho sé, que el màxim 
legal és el cent deu per cent, per tant estem dins la rati legal. Si era tant dolenta, però, la situació 
econòmica, com pot ser que estiguem en un nivell d’endeutament tan alt? Diuen que a 
l’ajuntament treballa massa gent, i volen fer fora cinquanta-una persones, mentre fan això amb 
una mà, amb l’altra mà, adjudiquen places a dit i contracten més ex regidors i càrrecs de 
confiança. Diuen que s’han de reformar projectes per no equivocar-se, però la realitat és que 
com els bons artistes, ara Calafell té un alcalde, ai! perdó un president que vol deixar la seva 
signatura en totes les obres, la seva empremta i li és igual que això endarrereixi els projectes o 
encareixi l’obra. La piscina la començaran amb vuit mesos de retard sense cap motiu, amb 
l’encariment que això suposarà. El passeig de la platja tindrà d’un a dos anys de retard, i per cert, 
al pressupost no hi és la famosa subvenció dels 150.000 euros que van anunciar per fer un nou 
projecte per enèsima vegada. La concessió per la renovació de l’enllumenat públic, tan 
necessària, no hi és, i a més el pressupost pel manteniment passa de sis cents mil euros al que 
hi havia al 2007, a dos cents mil, de manera que es ven clar que no pensen fer-la aquest any. La 



nova concessió pel manteniment de les zones verdes i la jardineria, que nosaltres hauríem 
adjudicat, és ben clar que no la faran tampoc ni al 2008. El pressupost no recull ni un euro per 
asfaltar carrers, fer voreres o fer la segona fase de senyalització dels carrers. Aquest pressupost 
que aproven, a més, deixa ben clar que no hi ha voluntat per fer centres cívics, on és la reforma 
del cine Iris? On és la compra del local social del Sindicat? I per cert, no enganyin més a la gent 
de la Cooperativa, dient que quan vulguin es va a signar, perquè al pressupost no surt res d’això. 
On és el centre cívic de Segur, senyor Parera? Això és treballar per la cohesió social? Aquests 
projectes haurien estat una realitat si el govern avui fos un altre. No fa gaires dies aprovem una 
moció sobre RENFE, Adif i Fomento. En aquest ajuntament hi ha tres projectes executius fets 
per Adif, Ministerio de Fomento, per fer tres passos soterrats. El tracte era pagar el cinquanta per 
cent cadascú per què no posen els diners al pressupost? Al darrer ple aprovem i estem tots 
d’acord en reclamar a RENFE i a la Ministra que això és imprescindible. De fet vostès van 
demanar retirar la petició de la dimissió de la Ministra, perquè és una ministra amiga de vostès, 
però una cosa és retirar la petició de la dimissió i una altra és renunciar a fer els passos 
soterrats. Els projectes executius ja estan i l’obra es pot començar, per què no es fa? O és que ja 
no són importants els passos? Si esperem gaire els projectes no serviran i per acabar, el 
pressupost és, com bé es deia, un projecte polític. Un pressupost és el dibuix d’una voluntat, i en 
aquest pressupost l'única voluntat que es dibuixa és la de recaptar més diners, ho deia al 
començament, extorsionar al màxim als ciutadans, posar la firma a cada obra que es faci amb 
voluntat de passar a la posteritat, encara que això signifiqui endarrerir-la i encarir-la, convertir el 
personal de l’ajuntament, en una colla d’amics, coneguts i saludats del govern municipal a costa 
del servei del ciutadà i la transparència de gestió, contractar també empreses amigues d’ex 
regidors per fer el pla d’excel·lència turístic, per exemple, i qui sap, potser també per fer la 
remodel·lació del pla general. Als calafellencs i a les calafellenques que ens escolten, des de 
Convergència i Unió, els hi demanem només que s’aturin a pensar un moment, que recordin les 
coses que es van fer entre l’octubre del 2005 i el maig del 2007, i que les comparin amb les que 
s’han fet en els darrers sis mesos, i el que sembla que es farà en el proper any, no hi ha 
comparació. Després de disset mesos de gestió i il·lusió, de projectes, d’acció, de líder que es 
van fer amb l’alcalde Joan Olivella al davant, ara estem patint sis mesos que el mateix govern 
qualifica de cuina, d’aturada, de favors, i prevendes, de desfeta i desordre, de desorganització, i 
de mala gestió i sembla que el proper any va justament en la mateixa direcció. I ara permeti’m 
que utilitzi per acabar les paraules d’un poeta de Salvador Espriu, “El proper any no ens quedarà 
més remei que dir ben alt allò de: I estimo a més amb un desesperat dolor aquesta meva pobre, 
bruta, trista, dissortada Calafell”. Gràcies.

Sr. Sànchez: Partit Socialista, si us plau.

Sr. Ferré: Sí. Jo el que recomanaria a la portaveu de Convergència és que se’n vagi uns dies de 
vacances i quan torni veurà les coses d’una altra manera, perquè la veritat és que ens ha pintat 
aquí un panorama que bé, ni el més desolador dels discursos del Mariano Rajoy, no? A més 
m’ha recordat al José Maria Aznar, no? En les seves millors èpoques, i perdó pel Partit Popular, 
que en aquest cas no té cap culpa, però bé, suposo que el fet de perdre el poder, doncs això els 
hi dol i m’imagino, doncs que aquest nerviosisme i aquesta crispació que porten a dins els hi fa 
dir totes aquestes begenades, com les cinquanta coses que han publicat “por ahí”, i que més de 
la meitat són mentida, per no dir totes, i les cinquanta que m’imagino que vindran després. Per 
tant, jo no sé si entrar en tot el que ha arribat a dir, perquè és que la veritat és que jo crec que la 
millor resposta amb el que se li pot dir és obviar-ho, perquè no té cap mena de solta ni volta 
vostè el que ha dit. Miri nosaltres estem contents de que per primer cop en més de vint anys, 
l’equip de govern aprova el pressupost abans de final d’any, això vostès han estat incapaços de 
fer-ho. És cert que s’ha de buscar el consens també en un pressupost, i que també doncs hem 
hagut de fer una mica, doncs hem hagut de córrer per poder complir aquest fet de poder-ho 
aprovar abans de final d’any, i és cert, doncs que això ens ha evitat, doncs de no poder buscar 
aquest consens que reclamava la regidora del Partit Popular. El que passa és que nosaltres, 
doncs, amb el que ha dit Convergència i Unió, nosaltres no cal que ens imaginem el que hauríem 



fet, perquè a nosaltres només ho hem de recordar, el que fèiem quan no teníem aquest temps 
per discutir i per mirar-lo, però nosaltres no protestàvem de treballar els caps de setmana i els 
ponts, i tot això. És més, nosaltres ens ho miràvem, el pressupost, amb dos dies que ens 
donaven, no amb una setmana, que ens han donat ara, sinó amb dos dies, i per tant tampoc ens 
queixem del tracte que us hem donat nosaltres en aquest cas, sinó que creiem que sí, que potser 
ha estat un pèl curt, però esperem que pel pressupost del 2009 puguem buscar aquest consens i 
encara us puguem donar inclús més dies, doncs per estudiar aquest pressupost. Però sí que és 
cert, i cal destacar això, no? Que en aquest cas l’equip de govern, doncs també està format per 
tres grups. Hi ha hagut una forta discussió, bé una discussió dintre del govern, doncs per tal de 
poder elaborar aquest pressupost en el termini tan curt de temps que teníem, perquè en sis o 
cinc mesos que portem hem fet dos pressupostos, i això cap equip de govern ho havia fet, per 
tant cal destacar-ho això. És veritat també que ens hem trobat una situació de l’ajuntament amb 
un deute no reconegut de més de tres milions d’euros, això és degut principalment doncs a la 
tasca d’un sol regidor, d’un ex regidor, d’un sol regidor d’una àrea que portava exclusivament 
Convergència i Unió, també hi ha més de cinquanta persona fora de la plantilla, entre elles 
l’OAC, que deia vostè i l’Equip Blau, i tot això ho hem de regularitzar. Per tant és normal que el 
capítol I, doncs tot i augmentar-se un cinc per cent respecte al del 2007, això no és real perquè 
realment el capítol I, puja molt més, en aquest 2007, del que estava previst en el pressupost 
inicial perquè hi ha tot això de l’OAC i tot això de l’Equip Blau, i tot això que està fora de plantilla, 
i només cal destacar, doncs que el capítol I, en quatre anys es va doblar, per tant jo crec que és 
tot un èxit que si del pressupost del 2007 al del 2008 només puja un cinc per cent, això també 
s’ha de destacar. 

Pel que fa als projectes importants que té aquest pressupost, doncs sobretot, destacar la revisió 
del Pla General. La revisió del Pla General senyora Sandra Suàrez no la farem encarregant-la 
als amics, sinó que la farem buscant el consens amb totes les forces polítiques, perquè el Pla 
General ha de ser una cosa que quedi en aquesta legislatura i el que li demanaria és que 
canviés aquesta actitud negativa i pessimista que ens ha descrit avui de Calafell, perquè el que 
hem de fer és juntar les forces, com es va fer també un esforç per part del govern llavors, i un 
esforç per part de l’oposició quan es va discutir l’agenda 21 local. Nosaltres els hi demanarem el 
mateix, els hi demanarem també que facin aquest esforç per consensuar el pla general, perquè 
la voluntat nostra hi és, i si hagués vist l’actitud, o si veu l’actitud nostra vers l’oposició durant 
aquests mesos, ha estat molt diferent a la que vostès ens van donar o ens van aplicar. Cal 
destacar també que s’ha aconseguit una subvenció de seixanta mil euros per revisar aquest pla 
general, que ens ha concedit la Generalitat, això també és un fet a destacar, doncs que també 
voldria citar-ho avui perquè s’ha produït, doncs fa un parell de dies, i per tant, com veuen també 
ens estem bellugant per tal de poder aconseguir recursos fora del que és el pressupost. Pensi 
que aquesta subvenció de seixanta mil euros és el màxim que dóna la Generalitat i és per revisar 
un pla general que porta més de deu anys de retard. Com veu també en el pressupost, en el 
projecte de pressupost, doncs també hi ha els projectes per encarregar un projecte de llei de 
barris per poder-nos presentar a la famosa Llei de Barris, a la convocatòria de la llei de barris. Un 
altre projecte per presentar-se també en la convocatòria del pla d’excel·lència turística i tant de 
bo el municipi ho aconsegueixi. Nosaltres voldrem també que Convergència i Unió també hi 
participi, Convergència i Unió i el Partit Popular, estant a l’oposició, perquè nosaltres buscarem 
que aquests projectes també tinguin el consens dels grups polítics, per tant seran coses que 
negociarem i que discutirem tot aquest temps a partir d’ara. A més a més hi ha obres, com 
vostès hauran vist, que cal pagar, perquè alguns es fan les gorres, alguns es fan els pamflets, es 
posen les fotos on s’ha de tocar, però després deixen el jec i ve el de darrera, el que agafa el jec, 
i ha de posar 1.850.000 euros per fer la piscina. Resulta que la piscina, doncs no la fa aquest 
govern, sinó que la fa l’anterior, doncs clar això és molt surrealista. A més a més la C-31 també 
és una obra important i que també té una forta despesa aquest any, i també la tindrà l’any que 
ve. La plaça del Port, que encara s’està pagant, els camps de gespa artificial, que encara s’estan 
pagant, i tot això puja uns 3.300.000 euros, si li sumem els 3.000.000 euros, doncs que es deuen 
del deute no reconegut, puja això més de sis milions d’euros, per tant, són coses que l’actual 



govern i l’actual pressupost, aquest pressupost que presentem avui, doncs ha hagut d’assumir. A 
més a més, encara hem de destacar que hi ha noves obres que posarem en marxa, com 
rehabilitar el casal de joves i la llar d’avis, arreglar els vestidors del pavelló Joan Ortoll, arreglar el 
celler del Bolavà, aquestes dues últimes les farem amb uns plans d’ocupació, i també buscarem 
la renovació total del que és el projecte de la Ciutadella Ibèrica. Els hi he de recordar que estan 
en marxa del 2007 i que s’aniran veient al 2008 tant la carretera de l’Estació, l’aparcament del 
CEIP la Ginesta, que adjudicarem també a final d’any, el carrer Monturiol que també 
s’adjudicarà, la rotonda de l’Av/França que també l’adjudicarem abans de final d’any, el sector 5A  
i el col·lector de l’Estany fins el pont de Mas Mel que ja s’ha adjudicat.  I per tant, són projectes 
que s’aniran veient al llarg d’aquest dos mil vuit i que de mica en mica s’aniran materialitzant.  Jo 
no sé el que ha mirat vostè en quant als ingressos dels ciutadans, el que sí, està clar és que les 
taxes es van apujar un 4% i dels impostos l’únic que es va apujar és el de vehicles de tracció 
mecànica i s’ha posat més baix encara que a Vendrell. Per tant, jo m’imagino que el discurs de 
les ordenances vostès  quan sigui el dia tornaran a repetir-lo, però això que ha dit vostè que hem 
apujat els impostos, vostès el primer any l’IBI el van apujar un vint per cent i després la inversió 
que van fer  de tots els diners que tenien i de tot el pressupost que tenien va ser d’un onze per 
cent.  Això és el  que van materialitzar vostès. El segon any l’IBI el van tornar a augmentar un 
catorze per cent, a més del vint per cent i la inversió va ser d’un catorze per cent.  Jo no sé si 
vostès amb el tema del sou se’l van guanyar o no, però la veritat és que aquells dos anys van ser 
això.  Això és la realitat d’aquells dos anys.  Vostè ha parlat dels sous dels polítics i jo els 
recomanaria que si volen reduir la despesa de sous de polítics, que vagin per assistències com 
fèiem alguns de  nosaltres l’anterior legislatura, perquè vostès tots van per sous i no per 
assistències, tant que ho critiquen.  Doncs, facin el gest i vagin per assistències també. Estalviïn 
diners al municipi.

Vostès parlen de càrrecs de confiança?  Vostès, que en tenien catorze.  Nosaltres tenim càrrecs 
de confiança a la plantilla que segurament amortitzarem a meitat d’exercici, perquè de mica en 
mica estem organitzant tot l’Ajuntament al nostre gust i evidentment som nosaltres els que hem 
de tirar aquest projecte endavant. Vostès han dit que hi havia tres milions d’euros per 
promocionar-se l’anterior legislatura i això és cert, sinó vagin sumant totes les despeses que van 
originar.  Tots els pamflets que durant aquests quatre o cinc mesos només n’hem fet un a 
l’Ajuntament. Un i que ha estat el butlletí municipal i  un altre que ha estat per informar d’unes 
obres al carrer Montserrat, per tant, imaginin les despeses que hem estalviat a aquest municipi 
amb aquest canvi de govern.  Vostès han parlat també que l’Alcalde també es vol promocionar i 
que hi ha molta gent a  alcaldia. Bé, jo els recomanaria que anessin i veiessin la gent que hi ha a 
Alcaldia i veiessin quants despatxos plens i acumulats hi ha  a Alcaldia, perquè veuran els que hi 
ha ara i els d’abans.  Jo no sé si ha vist vostè, baixant a baix a la primera planta quanta gent hi 
ha ara i quanta n’hi havia abans.  Han parlat fins i tot que el senyor Alcalde el porten en cotxe i 
vostès fins i tot tenien un xofer en plantilla.  És que a mi m’ha fet gràcia això, perquè fins i tot 
m’ho he anotat. Inclús han parlat que hem nomenat dos ex regidors, quan vostès en tenien tres, 
per tant encara ens guanyen.  No sé, perquè ha tret el tema de la persecució que hi ha, segons 
vostès amb els funcionaris o treballadors d’aquesta casa, perquè de moment no s’ha acomiadat 
a gaire gent, només dues o tres persones només i era per motius professionals i estrictament 
d’organització interna.  Per exemple, el tema de la directora de la ràdio, que m’imagino que és un 
dels temes que vostès han pogut dir això, doncs, resulta que l’Ajuntament ha guanyat el judici.  I 
en quant als projectes del Centre Cívic de la Cooperativa i del cinema Iris, miri el Centre Cívic de 
la Cooperativa no cal posar res al pressupost, perquè el que primer que s’ha de fer és una 
permuta.  La permuta la tenim emparaulada i tancada, l’únic que manca  és una parcel·la de la 
zona industrial per poder fer l’escriptura i això és el que ens està endarrerint un parell de mesos 
aquest fet.  El cinema Iris a mi em fa vergonya que diguin això quan vostès van signar un 
conveni amb la confraria fa dos anys ja i encara no s’ha fet res, ni tan sols el projecte. Vostès es 
queixen d’això?  Ara l’hem de fer el projecte. És va fer l’escriptura del dret de superfície una 
setmana abans de les eleccions quan tenien un any i mig el conveni signat sense fer res.  Sí que 
van fer una cosa, el vídeo aquell tan bonic, aquell dia que el van passar  allà al cinema amb 



aquells colors vermells i totes aquelles imatges que hi havia, això sí que ho van fer. Però, el 
projecte encara està per fer. Per tant, en castellà, com que el Carles Rion ha dit que era un 
govern d’esquerres i catalanista, jo ho diré en castellà, “menos lobos caperucita” i això no ho diu 
cap poeta. Per tant, jo diria que es prengués unes vacances senyora Sandra Suàrez, crec que li 
convé.  Recapaciti, reflexioni, baixi la tensió, consolidi’s com a política a l’Ajuntament, alguns ja 
tenim cabells blancs i ja portem més temps aquí.  Jo crec que convé que Convergència i Unió 
faci una reflexió, perquè els estem demanant que canviïn el seu tarannà, no només per aprovar 
aquest pressupost que ja evidentment m’imagino que no aprovaran, sinó que a partir d’ara tots 
els projectes que puguem tirar endavant tinguin el màxim de consens possible, perquè el que 
volem és treballar per Calafell i fer el millor per Calafell. Gràcies.

Sr.Sànchez: Bé, en tot cas hi hauria un torn de dúplica, pel que s’ha explicat de tots els grups.

Sra. Elvira:  Gràcies senyor Alcalde. Jo també faré referència al que ha dit el meu company 
Carles Rion, perquè jo entenc que aquest govern és un pacte d’esquerres, nacionalista i 
municipalista.  Òbviament jo no sóc ni d’esquerres ni nacionalista, però sí lluito pel meu municipi. 
Llavors, el que sí agrairia és que la gent que jo represento, perquè estic aquí i molts votants ho 
han volgut, que se’ns doni l’opció de formar part amb les decisions tan importants com les del 
pressupost de l’Ajuntament.  No necessito estar al govern per prendre decisions, només demano 
que se’ns escolti i se’ns tingui en compte.  Des de l’oposició, nosaltres només demanem això.  

Sr.Rion:  Bàsicament per manifestar un parell de coses. La primera és que, òbviament i des de la 
més absoluta serenor, no podem compartir aquestes visions hetàdiques i apocalíptiques de la 
situació de Calafell. En fi, entenem que l’acció de govern es presta a crítica i pot ser d’alguna 
manera fiscalitzada per l’oposició, però d’aquí a passar a aquests plantejaments, doncs, de debò,  
crec que és un tipus de discurs que en absolut  beneficia l’acció política del conjunt de 
l’Ajuntament i és d’agrair a la ciutadania. Potser si que algú que encara  potser enyora alguns 
plens molt beligerants etc, potser sí que ho trobarà bé, però el conjunt de la ciutadania està molt 
més temperat, és crítica, sap exactament que és el que s’està intentant fer i per tant, insisteixo, 
voldríem aportar serenor i una mica més d’objectivitat.  En segon lloc, i també una mica com a 
reflexió d’alguna de les intervencions que s’han fet, resulta que efectivament tothom està aquí 
per lluitar pel municipi, en defensa del municipi, etc.  Cert, i és així. El que passa és que ja 
comença a ser hora que a l’hora de fixar les posicions polítiques, cadascú defineixi bé els 
interessos que està patrocinant, perquè fins ara tan sols es parla d’interessos, però a un nivell 
molt difós.  I l’esment que he fet a l’esquerra o a les polítiques d’esquerra no és gratuït, perquè 
encara hi ha una diferència fonamental senyor Alcalde, entre el que promouen les esquerres i el 
que es promou des d’altres formacions polítiques. I perquè m’entengui tothom que m’escolta 
sobretot. Des de l’esquerra s’està al govern pel comú, sobretot pel comú, el primer interès és el 
del comú, és el de tota la gent, de la majoria de la gent.  Des d’altres formacions polítiques el que 
s’ha fet històricament i també aquí en aquest municipi ha estat  primer patrocinar alguns 
interessos i després si quedava una estona els del comú. I això és el que s’ha invertit i això és el 
que té futur en aquest municipi i el que ens reclama la ciutadania, que des d’ara endavant els 
interessos que es promoguin siguin els de la majoria de la població, els del comú.  Moltes gràcies 
senyor Alcalde.

Sr.Verge:  Jo voldria dir dues o tres coses. Primer, en referència al que ha dit la portaveu de 
Convergència i Unió, del que pensaven fer alguns dels regidors, jo li puc respondre que com a 
mínim per part  meva, posar molta imaginació i optimitzar tots els recursos.  I ara si em permet el 
senyor Alcalde voldria posar una mica d’humor a tot aquest Ple que ve una mica carregat. 
Mentre parlava vostè jo he clocat els ulls i estava veient l’escriptora J.K Rowling i li recomano 
que potser seria un gran èxit i un best seller per part seva que expliqués la propera entrega de 
Harry Potter.  Jo li explicaré més o menys de què podria anar el text: un municipi on tot és de 
franc. El transport és de franc, la zona blava és de franc, el cava és de franc, les roses són de 
franc… crec que podria tenir molt d’èxit.  `



Sra. Suàrez: Doncs bé, ho tindrem en compte.  Clar, jo no sé si respondre de la mateixa forma 
que m’han respost vostès.  No contesto i obvio el que m’han comentat.  El que sí que m’ha sabut 
greu és que em compari amb el Rajoy o amb l’Aznar, perquè clar, crec que físicament no ens 
semblem gaire.  Deixem-ho. Jo encara no he dit frases així en pla cèl·lebres. El que passa que 
potser sí que la gent aquesta que està allà dalt a Madrid, que vostè em compari amb ells, no sé 
com prendre-m’ho. Intentaré  prendre-m’ho positivament com em demanen vostès que faci.  Clar, 
jo els números aquests no els he tret d’un altre lloc que del pressupost que vostès ens van 
entregar a la una del migdia del dia quatre de desembre.  Els números són allà i ja tindrem temps 
a partir d’ara, segons el que va comentar el president, tenim tot un període per fer al·legacions i 
ja comentarem tot el que avui hem començat a parlar aquí.  I es veu que en el 

període d’al·legacions és en el moment que ens hem de posar d’acord, no abans.  Llavors, clar, 
que vostès em diguin que han tingut només una comissió en els altres pressupostos que han 
aprovat, quan no ha estat així, vull dir tots som conscients que això no ha estat així.  Si volen 
busquem les actes de les comissions informatives i dels plens i ho comptabilitzem, pel que fa el 
Capítol I. Clar, és que a mi em fa molta gràcia.  Sí que és cert que només puja un 5%, però 
també és cert que vostès tenen persones fora de la plantilla.  I també sóc conscient que he vist 
gent vestida d’uniforme, que no està en plantilla ni ocupant llocs de plantilla. Llavors, suposo que 
això en la propera comissió informativa que sigui ordinària de Serveis Interns, ja es passarà, però 
potser que les comparacions les fem realment amb el que pertoca i no amb números que no 
toquen.  I després pel que fa també al tema de la Cooperativa, dels centres socials, ja veurem 
què passa. També ja veurem que passa amb el centre cívic de Segur i també el Cinema Iris, 
vostès saben que van sortir unes humitats a la teulada que no estaven previstes, que es va 
haver de foradar, que no hi ha projecte, però en canvi, vostès sí que autoritzen de fer un concert  
al cinema Iris. Llavors, crec que haurien de vigilar amb aquestes coses, perquè podrien acabar 
amb conseqüències molt greus. Llavors, crec que s’hauria de vigilar amb aquestes decisions que 
es prenen així. Crec que no hauríem d’anar en aquest camí ni molt menys. Llavors, si no hi ha 
projecte, si la teulada ha d’estar com està, doncs tanquem, no utilitzem el cinema Iris per a res i 
quan estiguem preparats ja l’utilitzarem. I sobretot, el que sí que m’agradaria i m’agradaria o ens 
ho volem prendre el grup municipal de Convergència i Unió  d’una forma optimista i vostès ens 
demanen un canvi de tarannà, doncs, jo el que els demano és que també duguin a terme i facin 
realitat allò que vostès prediquen. I acabaré amb una frase cèlebre:  fets no paraules.

Sr.Sànchez: jo no estic emprenyat, de moment.

Sr.Ferré: M’alegro que el portaveu de Convergència hagi canviat el to respecte la intervenció 
anterior, la qual cosa agraeixo i és símptoma de dues coses: una, que quan ho porta tot escrit i 
ho llegeix, evidentment això li pot haver preparat una altra persona i pot ser que aquesta altra li 
faci dir coses que vostè realment no pensa, però jo el que prefereixo és veure en aquesta 
segona intervenció a la Sandra Suàrez real, la que improvisa, la que parla del seu municipi, que 
diu el que sent i no la llegeix. Perquè, sinó de vegades quan es llegeix el que es porta escrit de 
fora, ben bé no se sap tampoc qui ho escriu i tampoc qui ho llegeix i al final no s’acaba 
reconeixent ni el que llegeix ni el que escriu. Jo no l’he comparada ni amb Rajoy ni amb Aznar 
físicament.   Tampoc era la meva intenció, perquè evidentment la diferència és òbvia.  El que sí 
que el discurs que ha fet vostè abans ha estat de l’estil aquest i crec que això no és el que li toca 
a aquest municipi, sinó que li toca estar uns quants anys tranquils, relaxats, fent coses, treballant 
amb el màxim de consens possible, quan ha dit vostè, allò de la una del quatre de desembre, 
m’ha recordat una mica el que feia el principi, que seguia plorant. I quan ha dit el de cinquanta 
persones fora de plantilla, també li haig de dir que sí que és veritat que tenim gent fora de 
plantilla, però són desbrossadors que ara a finals d’any se’ls acaba el contracte i a alguns ja se’ls 
ha acabat. Per tant, són gent que s’han agafat eventuals durant aquests mesos.  Jo li recomano 
altra vegada això, que tot i que hagi canviat la seva actitud en aquesta segona intervenció, que 



es relaxi, reflexioni i que cregui i pensi que el que li convé a aquest municipi és que tots treballem 
junts per fer el màxim de consens amb les decisions que hem de prendre  i que no és fàcil 
aprovar aquest pressupost amb tota l’herència que hem rebut, però tampoc és culpa de vostès ni 
de cap anterior govern.   La situació econòmica de l’ajuntament és la que és i potser hi ha més 
gent fora d’aquesta taula que han intervingut per fer que això sigui així. Per tant, jo tampoc vull 
donar-los tota la culpa de tot el que  ha passat  o de tot el que ens hem trobat, perquè la situació 
és la que és i nosaltres el que hem de fer és fer-li front. Per tant,  aprovarem aquest pressupost 
per primer cop abans de finals d’any i això és el que ens permetrà durant tot l’exercici que ve, 
evidentment poder funcionar i fent coses pel municipi, que a les comissions es debatran i es 
buscarà aquest màxim consens.  Jo  tampoc vull allargar-me més, perquè crec que ja ha estat un 
to més positiu aquest últim i per tant, tampoc m’allargaré més i donaré el torn a què el ponent 
pugui acabar i tancar el punt.

Sr. Robert: Bé, no m’estendré gaire tampoc, perquè ja el ple ha durat prou estona i ja s’han dit un 
munt de coses, però sí que m’agradaria tancar aquest ple com a ponent i representant de l’equip 
de govern manifestant unes quantes coses i alguns comentaris del que s’han dit aquí, perfilar-los 
una mica més. En quant als comentaris que ens ha fet la regidora del Partit Popular, jo arribaria a 
estar d’acord amb ella que podríem haver donat una mica més de joc per obtenir algunes 
aportacions dels partits que estan a l’oposició, però el temps és el que és.  Hem hagut de 
treballar per altres pressupostos i ordenances com s’ha dit i aquest any per elaborar el 
pressupost de dos mil vuit, no hem tingut el temps que nosaltres haguéssim volgut.  No cal dir 
que per l’exercici de l’any dos mil nou, ja comptarem amb ells per descomptat, perquè portin el 
que creguin convenient. Tenim tot un any per endavant, jo l’encoratjo a què pensi quines 
aportacions pel dos mil nou en vistes de com funcioni aquest dos mil vuit i ja compto amb ella 
des d’aquest començament, així com amb el grup de Convergència i Unió, que segurament 
tindrà aportacions que nosaltres podrem recollir.   Pensi senyora Olga Elvira que vostè l’anterior 
legislatura no hi era.  Hi havia un company de partit seu en aquesta taula i quan els components 
del grup de Convergència i Unió  diuen que a nosaltres ens donaven més temps, era de forma 
fictícia, perquè inclús un any que van aconseguir que se’ls aprovés un pressupost per part del 
seu grup Partit Popular o Esquerra Republicana, que en aquell temps també estava a l’oposició, 
van aconseguir que se’ls aprovés els pressupostos i després dels compromisos que van adquirir 
amb ells en una taula del Ple, el dia que s’aprovaven, després no es van complir cap d’aquests 
compromisos que van adquirir. Per tant, no serveix de res dir que ens van donar més temps 
quan després passaven el rodet i tu digues el que vulguis que jo faré el que em convingui o 
vulgui.  Ens ha comentat la proliferació del Capítol I i II, precisament aquest pressupost es basa 
en la contenció d’aquests dos Capítols, tal i com demostra el tancament que tindrà aquest 
exercici dos mil set en el Capítol I de gairebé tretze milions d’euros en qüestió de personal, i 
nosaltres tenim pressupostats dotze milions i mig d’euros.  No és que augmenti el cinc per cent, 
perquè aquest augment està mirat des del pressupost inicial i no com es tancarà.  Si vostè veu o 
compara els tretze milions en què pràcticament acabarà aquest exercici i els dotze milions i mig 
d’euros que hem pressupostat nosaltres, el que estem fent aquí és contenir i decramentar aquest 
Capítol.  Pel que fa al grup de Convergència i Unió, és cert que els ingressos pugen, per les 
aportacions de l’Estat i  per l’increment que té l’IBI per si sol, però no per la pressió fiscal 
d’aquest equip de govern, que l’únic que va fer fou adequar les taxes als nous temps i adequar  
un únic impost que era el de tracció mecànica i res més.  Nosaltres, ja li he dit que posarem 
imaginació i acudirem on més convingui per obtenir més recursos i poder invertir pel nostre 
municipi. En quant a l’endeutament no cal dir que els he de donar les gràcies de la manera que 
ens van deixar aquest ajuntament i que ens porta aquest endeutament. Pensi que el crèdit és el 
màxim que hem pogut assolir.  El cost dels polítics, senyora Suàrez, em sembla bé que en faci 
esment, però s’ha deixat de dir, vostè que li agraden tant els números, jo n’hi diré dos només:  
antigament érem disset regidors i ara en som vint-i-un.  Només per això, a primer de bàsica ja se 
sap que la xifra augmentarà. Si passes de disset a vint-i-un, la xifra  augmenta i per tant la 
dotació també augmenta.  Són dos números, si vol que ni digui més, però no vull cansar més les 
persones que ens escolten.  Contractacions per la plantilla, sí, tal com es fan. Unes brigades que 



ens han ajudat a tenir el poble més net en el temps que hi ha més afluència de gent, no com 
vostès que els tenien aquí tot l’any, a més amb poca informació pels propis interessats que ara 
s’han trobat amb el seu contracte en venciment i que amb l’organització de la plantilla haurem de 
reorganitzar tota la casa i com ja he dit amb la convocatòria de places, dotarem dels recursos 
necessaris aquesta Corporació, perquè funcioni millor.  Diu que cobrarem més multes, doncs sí, 
però les multes les paguen els que fan la infracció.  La pressió no és per a tothom, només per qui 
fa la infracció. Si ningú fa infracció, doncs, no haurem de multar a ningú  i no tindrem més 
recursos, però no tindrem infraccions. Pagarà la multa la persona que faci la infracció.  Vostè 
recordo que  aquesta gestió no la feien, aquesta és la seva gestió. Per parlar de la gestió, vostès 
fan molta crítica, tal com ha dit el meu company i portaveu del nostre grup, pensi una cosa, hi ha 
molta crítica perquè hi ha molta gestió.  A més gestió, més crítica.  Si nosaltres no féssim res, 
vostès no podrien criticar res. Com que nosaltres estem fent moltes coses, tenen possibilitats de 
fer molta crítica.  Li recordo també que quan un ciutadà s’adreça al nostre Alcalde, a tots els 
escrits posa a l’alcalde president de la Corporació. Per tant, el nostre Alcalde, tal i com era el 
senyor Joan Olivella en la seva època, és l’Alcalde i president de la Corporació. També és el 
president de la Mesa del Ple.  Per acabar, a vostè que li agraden tant les frases aquestes 
memorables, crec que un dels impulsors d’aquestes frases sóc jo,  li diré una cosa: “para 
muestra un botón”. Miri, el cinema Iris és un  botón.  El cine Iris seu és el fum, el que nosaltres hi 
farem serà la realitat. Nosaltres hem hagut de fer l’aportació del port amb recursos propis 
ordinaris de l’Ajuntament, perquè vostès quan van fer la previsió d’aquestes aportacions al port ja 
van realitzar un crèdit que ara està exhaurit.  Si no hagués estat exhaurit nosaltres haguéssim 
pogut fer aquesta aportació.  Ara  què hem hagut de fer?  Fer-la amb recursos ordinaris i això 
ens ha minvat la possibilitat d’invertir. És la seva gestió la que impedeix que nosaltres podem 
invertir més, però com ja ha manifestat el meu company, no han aconseguit el que esperaven, 
perquè nosaltres invertirem el suficient perquè la frase que vostè ha dit al final, el nostre seran 
fets i no les seves paraules o el fum al que ens tenien acostumats.  Gràcies senyor Alcalde, 
recordar a tots els ciutadans l’agraïment a l’esforç que s’ha realitzat des de l’equip de govern de 
poder tenir aquesta eina en vigor a principis d’any.  Agrair al personal de la casa per tot l’esforç i 
col·laboració que ens han demostrat i tancar aquesta ponència amb la satisfacció personal i dir 
que avui és un gran dia i una gran avançada per les festes de Nadal i aquest cap d’any que 
comença a rutllar com nosaltres volem i com nosaltres estem segurs de com millorarà aquest 
municipi amb la nostra gestió que superarà el seu fum.  Gràcies senyor Alcalde i bon dia a 
tothom.

Sr.Sànchez: Abans de la votació, donat que se m’ha citat directament, voldria dir dues coses: els 
governs agafen valor o crítica negativa en funció del que fan i no del que diuen.  Mireu la 
turbulència que ha tingut aquest municipi durant quinze anys amb quatre alcaldes, demostra que 
no anàvem bé i d’això voldria donar la culpa a tothom, i a mi també.  Sembla que per fi Calafell 
tindrà un govern com ha de tenir i això li permetrà treballar que és el que estem fent. Per  portar 
un plat a taula, jo aquests dies utilitzo molt el símil de què primer s’ha de cuinar i això és una 
obvietat, però clar, el problema és que quan hem entrat en aquest Ajuntament no hi havia res 
preparat i el que hi havia tenia greus dèficits i deixem-ho clar d’una vegada, la carretera de 
l’Estació encara no té avui tota l’autorització de la propietat.  Si avui està així, com estava el 
setze de juny quan vam agafar l’Ajuntament.  El cinema Iris no tenia ni projecte, el passeig 
marítim de la platja, des de l’Estany fins la Carrelada d’en Ralet encara avui no té el projecte 
definitiu de l’autorització del departament de Costes de la Generalitat.  La travessia de Segur per 
posar una anècdota, els arbres que hi aniran no tenien previst el reg, ni tampoc mobiliari urbà.  
L’enllumenat l’hem hagut de millorar. No hi havia previst ni tan sols posar els contenidors, com 
s’ha de fer, perquè l’empresa que encara avui està treballant en aquest municipi, tenia l’obligació 
de fer uns quants contenidors soterrats, doncs en quatre anys cap, zero, ni un.  Doncs, ara 
aquesta obra de la travessia de Segur ja hem fet la previsió, perquè tingui uns contenidors 
soterrats i no s’hagi d’obrir.   Perquè la carretera de l’Estació, que tothom hi passeu, si s’hagués 
començat només entrar nosaltres al govern, ens haguéssim trobat una obra de desguàs de pluja 
de la urbanització el Vilarenc, i en canvi,  s’ha hagut de tornar a  obrir l’obra al cap de dos mesos, 



perquè passés el col·lector de pluvials.  Les coses s’han de fer amb seny.  Mireu, l’important ja 
ho he dit al principi, que no és el que diem sinó el que fem.  Llavors, el més important del que 
fem avui com a pressupost, avui no deixa de ser un projecte, el que valdrà realment és quan 
tanquem l’execució i la liquidació de l’exercici.  I amb això, els senyors de Convergència no 
poden presumir, perquè la petjada que han deixat és liquidacions d’un catorze i d’un setze per 
cent.  O sigui, deien que farien cent i feien setze i això t’agradarà o no, però és la realitat.  És el 
que queda escrit en aquesta santa casa i que d’aquí deu o vint anys, algú que faci recerca llegirà 
sense cap apassionament què feien uns i què feien els altres. Per tant, escolteu, si s’han de fer 
projectes, com és lògic s’han de fer al principi, no farem projectes al dos mil deu, sinó ara quan 
entrem.  Jo el que diré és que s’ha dit en diverses intervencions, el projecte com que Calafell 
porta l’endarreriment que porta amb tot, crec que la gent, poc a poc, a la que comenci a veure les 
realitats s’engrescarà el suficient per veure que comencem a tenir un ajuntament normal.  No 
volem una altra cosa que tenir un ajuntament normal, per tant, tenim llarga feina a fer durant 
aquests quatre anys, no només amb aquest projecte que presentem avui sinó al llarg de quatre 
anys.  S’han de revisar i actualitzar contractes que porten més de cinc anys que s’han de fer i 
revisar.  Només estan treballant amb factures extres. La brossa se’ns ha deixat aquí a les mans, 
aquí la teniu amb un deute de més de dos milions d’euros. Què farem?  Doncs, primer posar el 
contracte al dia. No pot ser que anem generant cada any un forat i anem acumulant deute i 
l’Àngel també ho ha dit, al final d’aquest exercici hi ha una feina a fer per part de l’equip de 
govern que consisteix en saber realment què val tenir les coses en condicions.  I a la gent els 
direm exactament el que val i a partir d’allà, entre tots hem de pagar el que val, però primer ho 
has de saber. Aquesta antena que hi ha aquí sobre el campanar, des del mes de juny de dos mil 
sis que el que m’he trobat és una factura del juny de dos mil set i surt per televisió. I estaria tot el 
matí dient les barbaritats de la gestió fruit de les turbulències de canvis d’Alcalde, etc.  Jo crec 
que Calafell el que necessita d’una vegada és tranquil·litat, i cuina perquè en faltava molta i a 
partir de tenir els plats fets que es vegin i que la gent digui si està bé el guisat i si està bo.  Per 
tant, també puc dir una anècdota i és que porto cinc mesos i un dia d’Alcalde, he rebut més gent i 
ho puc demostrar que ja és més que l’anterior Alcalde en un any i mig.  Jo faig poca propaganda 
ja ho veieu, però algú no em pot discutir que treballo molt i vull donar també una referència i és 
que quan un surt de casa i es presenta a qualsevol candidatura ha de saber que no hi ha 
dissabtes, ni diumenges ni dies de festa. Evidentment tothom es mereix tenir el seu descans, 
vacances, evident; però no serveix d’excusa, perquè jo que he estat uns quants anys a l’oposició 
per desgràcia, tot i sent la llista més votada, he hagut de fer molta feina en dies de festa, però 
s’ha de fer el que toqui fer i això no serveix d’excusa. Jo ahir vaig haver d’anar com Alcalde a dos 
actes i ahir a la tarda vaig haver  d’estar a la taula del menjador treballant pel municipi, posant 
ordre a molts papers, llegint moltes coses que s’han de llegir.  Jo no em queixo d’això, perquè ho 
he volgut jo i no em puc queixar.  Doncs,  si s’està a l’oposició, exactament el mateix, un no es 
pot queixar. Jo agraeixo les intervencions, perquè ja dic sempre que de les intervencions no tot 
està malament ni tot és dolent, sempre s’aprèn i això és el que ha de fer un bon polític.  Si es 
diuen coses que són positives prendre aquestes notes i millorar la gestió, perquè tot es pot 
millorar.  Jo, per acabar aquesta intervenció, vull donar les gràcies no només al regidor 
responsable sinó a tots els regidors que també han hagut d’entendre que no ens podíem allargar, 
que no podíem ser un ajuntament que encara el pressupost el tornéssim a fer  com es venia fent 
al febrer, març, abril, maig, juny… això ho havíem de trencar. Havíem de trencar aquesta rutina i 
havíem de fer l’esforç que abans d’acabar l’any el pressupost s’acabés.  Ara vindrà un període 
d’exposició pública, evidentment, però a primers d’any ja tindrem actiu el pressupost. Això era 
una cosa que jo tenia al cap com alcalde i per tant, ara  públicament els vull donar les gràcies a 
tots i també com no a tot el personal de l’ajuntament que també ha col·laborat i ajudat a tots els 
departaments, no només el que lidera el senyor Joan Carles Robert, sinó tots els departaments.  
A tots els departaments se’ls ha demanat   participació, també han fet la seva feina i des d’aquí 
com alcalde també els vull donar les gràcies.  I ara vindrà un treball que és aquest,  d’aquests 
quinze dies que tenim d’exposició pública on els grups poden aportar totes aquestes coses.  I 
des d’aquí dir que si hi ha coses que poden millorar, per això és l’exposició pública. I si hi ha 
coses que Convergència i Unió ens diu que són positives i s’han d’acceptar, doncs ho farem 



sense cap problema.  I el Partit Popular doncs, no ha anat només a dir que faria o no 
aportacions, sinó que el que he pres bona nota com alcalde és que li agradaria fins i tot, 
consensuar els pressupostos. I això és una cosa que ha dit i ha durat el temps que ha durat, però 
per mi ha estat molt rellevant el que ha dit, i jo com alcalde em comprometo també que durant 
l’exercici d’aquests quatre anys, en la mesura del possible, puguem consensuar pressupostos.  
Res més.

Sr.Olivella: Senyor Alcalde, ja sé que no em toca parlar i si em diu que calli, callaré, però crec 
que no és just que no hi hagi la possibilitat, ja que vostès havien practicat tant i no entraré al 
tema en concret, però vostè sempre havia tallat i havia portat molta crispació al Ple, i faci una 
mica de memòria històrica. Perquè això que ha dit avui i que jo m’ho he d’empassar amb patates 
i ha dit un munt de coses que no són certes des de la nostra òptica, però sí que  vostè el que li 
permet tancar-ho i dir el que li ha semblat, doncs, jo manifesto a veure si ens donen la possibilitat 
que en un lloc o altre, per mitjà públic, perquè sí que són sis mesos, però encara  no hem pogut 
anar cap dia a la ràdio. Si que ens entrevisten quan anem a les festes algun dia, però bé, la 
veritat és que aquesta és una qüestió més de l’equip de govern, que em sembla  molt bé que ho 
facin, però a nivell polític no podem expressar mai res si no estrictament el que ens marca el 
temps.  Llavors, vostè ha dit una sèrie de coses que no hi estic gens d’acord amb moltes d’elles, 
però ara de cara a la gent que ens escolta, resulta que vostè és el bo i el Salvador. Espero, com 
ha dit la Sandra que ho ha fet molt bé, “no paraules sinó fets” , ja els veurem.  Però, no sé, que 
sempre t’has de quedar aquí, que tot ho hem fet molt malament, llavors vostè aquí sempre em 
tallava i era quan no podia suportar aquest tipus d’atacs tan directes que ha fet vostè i que 
acostuma a fer amb els pocs plens ordinaris que hem fet que en són dos.  Llavors, jo li 
demanaria aquesta reflexió i perdoni que hagi entrat, perquè sé que no em toca, perquè som 
molt respectuosos.  Que d’això si que crec que el poble també se n’adonarà, encara que siguem 
molt crítics o a la Sandra l’heu intentat inclús ridiculitzar-la  que no ho trobo correcte, però ella ha 
fet la seva expressió.  Tot el que ha dit vostè és des del seu punt de vista, però a veure, jo ara 
em posaria a explicar punt per punt i li donaria també uns raonaments que podrien ser 
convincents per tota la gent que ens pogués escoltar.

Sr.Sànchez: Bé, senyor Olivella, com a portaveu de Convergència i Unió, tindrà un programa i ho 
dic públicament.

Sr.Olivella: Menys mal que ho sabem avui, però veu tampoc no són les formes, …

Sr. Sànchez : Que em deixa parlar senyor Olivella?  

Sr.Sànchez:  Senyor Olivella, per matar-ho, vostès com a grup que són de l’oposició  i d’altres 
tindran l’oportunitat, cosa que nosaltres no vàrem tenir, des de l’emissora pública municipal, de 
poder tenir el seu espai com els demés i se’ls anunciarà.  Tant de bo que en cinc mesos i escaig 
un servidor hagués tingut de l’Alcalde això que li estic dient ara i no ho vaig tenir. Per tant, 
escolti, tallem-ho. Tindrà l’oportunitat i anem a la votació.  

Sra. Elvira:  aprofito per dir que no només defensem el consens amb el pressupost sinó amb tot i 
per això i agafant-li la paraula al Joan Carles, que en els propers pressupostos ens hi inclouran, 
ens abstindrem en aquesta votació.

Sr.Olivella: nosaltres votem en contra i a sobre manifestem el fet que ens hagués agradat també 
consensuar alguna cosa, però no se’ns ha donat l’oportunitat i això li vaig dir a vostè en reunió de 
portaveus quan ens ho va dir, que també quedi constància.

El Ple de la Corporació amb dotze  vots favorables, 7 dels membres del PSC-PM,  un vot 
favorable d'ERC i quatre vots d'ADMC , una abstenció del grup del PPC i 6 vots en contra del 
grup municipal CIU, acorda:



PRIMER- Aprovar el Pressupost General de l'any 2008 integrat pels Pressupostos del propi 
Ajuntament, de l'OAM Fundació Castell de Calafell i Patronat de Turisme, per les Bases 
d'Execució, segons el següent detall:

PRESSUPOST DE L'AJUNTAMENT

ESTAT D'INGRESSOS

INGRESSOS
I Impostos directes 19.724.643,24
II Impostos indirectes 1.906.395,65
III Taxes i altrs ingressos (sense Art. 36 11.550.487,08
IV Transferències corrents 4.711.184,39
V Ingressos patrimonials 293.233,67

Total ingressos corrents 38.185.944,04
Art. 36 C.Especials i Q. Urbanització 0,00

VI Alienació d' inversions reals 0,00
VII Transferències de capital 0,00

Total ingressos de capital 0,00
VIII Actius f inancers 24,00
IX Passius f inancers 4.177.727,64

Total ingressos f inanceres 4.177.751,64
Total ingressos 42.363.695,68

ESTAT DE DESPESES

I. CLASSIFICACIÓ FUNCIONAL

Grups
0 Deute públic 3.200.843,85
1 Serveis de caràcter general 14.580.804,10
2 Protecció Civil i de Seguretat Citadana 1.646.240,26
3 Seguretat, Protecció i Promoció Social 755.887,22
4 Producció de Béns Públics de caràcter social 18.976.053,96
5 Producció de Béns de caràcter econòmic 2.021.578,70
6 Regulació econòmica de caràcter general 555.658,20
7 Regulació econòmica de sectors productius 626.629,39

TOTAL ESTAT DE DESPESES 42.363.695,68

II. CLASSIFICACIÓ ECONÒMICA



DESPESES
I Despeses de personal 12.574.199,50
II Compra de béns corrents i serveis 20.347.353,12
III Despeses financeres 1.217.756,16
IV Transferències corrents 1.391.283,75

Total despeses corrents 35.530.592,53
VI Inversions reals 1.553.007,88
VII Transferències de capital 3.236.983,58

Total despeses de capital 4.789.991,46
VIII Actius financers 60.024,00
IX Passius financers 1.983.087,69

Total despeses financeres 2.043.111,69
Total despeses 42.363.695,68

PRESSUPOST OAM FUNDACIÓ CASTELL DE CALAFELL

ESTAT D'INGRESSOS

INGRESSOS
I Impostos directes 0,00
II Impostos indirectes 0,00
III Taxes i altres ingressos 13.518,00
IV Transferències corrents 168.866,62
V Ingressos patrimonials 106,00
Total ingressos corrents 182.490,62
VI Alienació d' inversions reals 0,00
VII Transferències de capital 300.000,00
Total ingressos de capital 300.000,00
VIII Actius financers 0,00
IX Passius financers 0,00
Total ingressos financeres 0,00
Total ingressos 482.490,62

ESTAT DE DESPESES

DESPESES
I Despeses de personal 119.593,62
II Compra de béns corrents i serveis 61.885,00
III Despeses financeres 12,00
IV Transferències corrents 1.000,00

 
Total despeses corrents 182.490,62
VI 300.000,00
VII Transferències de capital 0,00
Total despeses de capital 300.000,00
VIII Actius financers 0,00
IX Passius financers 0,00
Total despeses financeres 0,00
Total despeses 482.490,62

Inversions reals



PRESSUPOST PATRONAT DE TURISME

ESTAT D'INGRESSOS

INGRESSOS
I Impostos directes
II Impostos indirectes
III Taxes i altres ingressos 36.072,72
IV Transferències corrents 615.822,28
V Ingressos patrimonials 18,00
Total ingressos corrents 651.913,00
VI Alienació d' inversions reals
VII Transferències de capital 0,00
Total ingressos de capital 0,00
VIII Variació actius financers
IX Variació passius financers
Total ingressos financers
Total Ingressos 651.913,00

ESTAT DE DESPESES

DESPESES
I Despeses de personal
II Compra de béns corrents i serveis 648.907,00
III Interessos 6,00
IV Transferències corrents 3.000,00
Total despeses corrents 651.913,00
VI Inversions reals
VII Transferències de capital
Total despeses de capital 0,00
VIII Variació actius financers
IX Variació passius financers
Total despeses financeres

Total Despeses 651.913,00

SEGON- S'aprova l'Estat de Consolidació del Pressupost de l'any 2008 de l'Ajuntament amb els 
de tots els Organismes Autònoms dependents d'ell, per un import a ingressos i despeses de  
quaranta-dos milions quatre-cents vint-i-tres nou-cents quaranta sis amb quaranta cèntims  ( 
42.423.946,40 € ) segons el següent detall per capítols :

Estat de consolidació

ESTAT D'INGRESSOS



INGRESSOS
I Impostos directes 19.724.643,24
II Impostos indirectes 1.906.395,65
III Taxes i altres ingressos 11.600.077,80
IV Transferències corrents 4.721.720,39
V Ingressos patrimonials 293.357,67
Total ingressos corrents 38.246.194,76
VI Alienació d' inversions reals 0,00
VII Transferències de capital 0,00
Total ingressos de capital 0,00
VIII Variació actius financers 24,00
IX Variació passius financers 4.177.727,64
Total ingressos financers 4.177.751,64
Total Ingressos 42.423.946,40

ESTAT DE DESPESES

DESPESES
I Despeses de personal 12.693.793,12
II Compra de béns corrents i serveis 21.058.145,12
III Interessos 1.217.774,16
IV Transferències corrents 621.130,85
Total despeses corrents 35.590.843,25
VI Inversions reals 1.553.007,88
VII Transferències de capital 3.236.983,58
Total despeses de capital 4.789.991,46
VIII Variació actius financers 60.024,00
IX Variació passius financers 1.983.087,69
Total despeses financeres 2.043.111,69
Total Despeses 42.423.946,40

 
TERCER-Aprovar el programa plurianual de l'exercici 2008, segons es detalla tot seguit:

ANUAL 2008 ANUAL 2009
400 2240 75000 APORTACIÓ C31 500.000,00 500.000,00
300 4520 77000 SUBVENCIÓ CONCESIONARI PISCINA 1.850.000,00 0,00
600 5131 77000 APORTACIÓ SOCIETAT PORT 586.983,58 586.983,58

Total Capítol 7 2.936.983,58 1.086.983,58

2.936.983,58 1.086.983,58TOTAL

QUART-Facultar la Interventora Municipal per adequar els registres pressupostaris de l'exercici.



CINQUÈ- S'aprova la plantilla i relació de llocs de treball que consta com annex a aquesta 
proposta i s'acorda donar compte al CUP als efectes oportuns

SISÈ-S'acorda que el Pressupost General per l'any 2008 precedentment aprovat sigui exposat al 
públic per un termini de quinze dies hàbils, als efectes previstos a l'article 169.1 del RDL 2/2004, 
de 5 de març, Text Refós de la Llei Reguladora de les Hisendes Locals, considerant-se definitiva 
la seva aprovació en el cas de què no es presentin reclamacions durant aquest termini.

SETÈ-Facultar al tinent d'alcalde de Serveis Interns Joan Carles Robert i Poyatos qui legalment 
el substitueixi, per a poder fer aquelles gestions i signar la documentació necessària per poder 
dur a terme els acords anteriors.

PROPOSTA D'ANNEX DEL PRESSUPOST, CORRESPONENT A LA PLANTILLA I RELACIÓ 
DE LLOCS DE TREBALL DEL PERSONAL AL SERVEI D'AQUESTA CORPORACIÓ I DE 
L'OAM, PER A L’ANY 2008.

Atès el que disposen els arts. 90 de la Llei 7/85 i art. 126 del R.D. Legislatiu 781/86, concordant 
amb l'art. 291 de la Llei 8/87, i l'art. 26 del Reglament del Personal de les Corporacions Locals , 
que fixen que cada Corporació aprovarà, anualment, a través del pressupost, la plantilla de 
personal, a la mateixa sessió en que s’aprovi el pressupost així com, que un exemplar de la 
plantilla, amb les retribucions del personal que d’ella es dedueixin i de la relació de llocs, serà un 
dels documents que integrin el pressupost. 

Havent donat compte de la plantilla de personal de la Corporació per a l’any 2008, que està 
inclosa a l'expedient del Projecte de Pressupost Municipal corresponent a l'exercici de 2008, amb 
la seva modificació (creació i modificació de places) i classificació de llocs de treball reservats a 
funcionaris, personal laboral i personal eventual, el·laborada en compliment del que disposa l'art. 
291,1 de la Llei 8/87 de 15 d'abril, Municipal i de Règim Local de Catalunya, i la relació de llocs 
de treball del personal al servei d’aquesta Corporació per a l’any 2008.

Vist l'art. 15 del Decret 214/90 de 30 de juliol pel que s’aprova el Reglament de Personal al servei 
de la Corporació Local, que diu: “ la plantilla de personal de les entitats locals ha d'estar 
integrada per la relació detallada per cossos, escales, subescales, classes i categories de les 
places en què s'integren els funcionaris, el personal laboral i l'eventual agrupades, indicant la 
denominació d'aquests, el nombre de les que es trobin vacants i el grup a què pertanyin, d'acord 
amb la titulació exigida per al seu ingrés. 

Vist així mateix el que disposen els arts. 16 i següents del Decret Legislatiu 1/97 de 31 d’octubre, 
pel qual s’aprova la refosa d’un text únic dels preceptes de determinats textos legals vigents a 
Catalunya en matèria de funció pública, així com, en el seu art. 32, en que disposa què, els 
objectius de la relació de llocs de treball, són: “1. La creació, la modificació, la refosa i la 
supressió de llocs de treball s'han de fer en tot cas mitjançant la relació de llocs de treball.”

Vist el que disposa el Decret núm. 214/90 de 30 de juliol en l’art. 166 referent al complement de 
destí: "El ple de cada corporació ha de determinar en la relació de llocs de treball el nivell 
corresponent a cadascun d'ells dintre  dels límits mínims i màxims que determini la normativa 
estatal sobre la funció pública."

Vist així mateix l'art. 3.2 del Real Decret 158/96 de 2 de febrer relatiu al complement de destí 
dels funcionaris d'Administració Local, que diu: "Dintre dels límits màxim i mínim assenyalats, el 
Ple de la Corporació assignarà nivell a cada lloc de treball, atenent a criteris de especialització, 



responsabilitat, competència i manament, així com a la complexitat territorial i funcional dels 
serveis en que està ubicat el lloc."

Vist el contingut de l’art. 169, del Decret 214/90: "El complement específic està destinat a retribuir 
les condicions particulars d'alguns llocs de treball atenent l'especial dificultat tècnica, el grau de 
dedicació, la responsabilitat, la incompatibilitat, la perillositat o la penositat.  Aquest complement 
ha de figurar en la relació de llocs de treball (...)"

Vist que la classificació de llocs de treball reservats a funcionaris, personal laboral i personal 
eventual, s’ha elaborat en compliment del que disposa l'art. 283,1, del Decret legislatiu 2/2003, 
de 28 d'abril, pel qual s'aprova el Text refós de la Llei municipal i de règim local de Catalunya.

Vist el contingut del Títol V de la Llei 7/2007, de 12 d'abril, de l'Estatut Bàsic de l'Empleat Públic, 
que fa referència expressa a la ordenació de la activitat professional en la funció pública.

Atès que, pel que fa a la proposta d'aprovació de la plantilla de l'ajuntament per al 2008, les 
places que s'ha cregut oportú crear i modificar dins d'aquest exercici, són les següents:

PLANTILLA DE PERSONAL L’OAM-FUNDACIÓ CASTELL DE CALAFELL DE L’ANY 2008

Atès que, pel que fa a la proposta d'aprovació de la plantilla de l'OAM-Fundació castell de 
Calafell per al 2008, les modificacions dins d'aquest exercici, són les següents:

1.- PLACES DE NOVA CREACIÓ

A.- PERSONAL LABORAL

DENOMINACIÓ LLOC DE TREBALL PLACES GRUP TITULACIÓ EXIGIDA
INFORMADOR 2 C 2 GRADUAT ESCOLAR, FOI O EQUIVALENT

2.- PLACES A AMORTITZAR

A.- PERSONAL LABORAL
DENOMINACIÓ LLOC DE TREBALL PLACES GRUP TITULACIÓ EXIGIDA
AUXILIAR ADMINISTRATIU 1 C2 GRADUAT ESCOLAR, FOI O EQUIVALENT

La plantilla de personal de l’OAM-Fundació Castell de Calafell, amb la creació i amortització de 
places quedarà confeccionada en efectes 1 de gener de 2008 de la següent manera:

PLANTILLA OAM-FUNDACIÓ CASTELL DE CALAFELL - ANY 2007
A.-PERSONAL LABORAL 

A.1.-COMPLEMENT DE DESTÍ ASSIMILABLE
DENOMINACIÓ LLOC DE TREBALLPLACESGRUPTITULACIÓ EXIGIDA
TÈCNIC DEL CONJUNT HISTÒRIC CULTURAL 1A1LICENCIAT EN HISTÒRIA O ARQUEOLOGIA
INFORMADOR2C2GRADUAT ESCOLAR, FOI O EQUIVALENT

La relació de llocs de treball de l’OAM-Fundació del Castell de Calafell, amb la creació i 
amortització de llocs de treball, quedarà confeccionada, amb efectes 1 de gener de 2008, de la 
següent manera:



DENOMINACIÓ PLACES GRUP CD RÈGIM C. ESPEC. ESCALA JORNADA REQUISITS TITULACIÓ
TÈCNIC CONJUNT 
HISTÒRIC CULTURAL 

1 A1 20 L 5.524,06 J..ESPECIAL LLICENCIAT HISTÒRIA O 
ARQUEOLOGIA

INFORMADOR 2 C2 13 L 4.954,96 J.ESPECIAL GRADUAT ESCOLAR, FPI O EQUIV.

MODIFICACIONS DE LA PLANTILLA DE PERSONAL DE L'AJUNTAMENT DE L’ANY 2008

Atès que algunes àrees de l'ajuntament presenten la necessitat urgent d'incorporar places en la 
seva estructura orgànica, així com introduïr les modificacions en la denominació i 
característiques dels llocs per tal de poder garantir la qualitat del servei. Les modificacions 
esmentades són les que aquí es detallen:

1.- PLACES DE NOVA CREACIÓ

A.-PERSONAL FUNCIONARI:

Àrea de Serveis Interns: Secretaria General
DENOMINACIÓ PLACES GRUP ESCALA SUBESCALA
AGUTZIL 1 E ADM. GENERAL SUBALTERNA

Àrea de Serveis Personals: Treball i Foment de l’Ocupació
DENOMINACIÓ PLACES GRUP ESCALA SUBESCALA
AUXILIAR ADMINISTRATIU 1 C2 ADM. GENERAL AUXILIAR

Àrea de Territori: Urbanisme: Planejament
DENOMINACIÓ PLACES GRUP ESCALA SUBESCALA CLASSE
AUXILIAR DELINEACIÓ 1 C2 ADM. ESPECIAL TÈCNICA AUXILIAR

B.-PERSONAL EVENTUAL:

Àrea de Serveis Interns: Contractació, Patrimoni i Compres
DENOMINACIÓ PLACES TITULACIÓ
COORDINADOR DE PATRIMONI I 
CONTRACTACIÓ

1 BUP. FPII O EQUIVALENT

Àrea de Via Pública
DENOMINACIÓ PLACES TITULACIÓ
COORDINADOR D’INSPECTORS 1 GRADUAT ESCOLAR O EQUIVALENT

2. MODIFICACIÓ DE LES CONDICIONS DE PLACES:

PLANTILLA ANY 2007 PLANTILLA  ANY 2008
DENOMINACIÓ LLOC DENOMINACIÓ LLOC



CAP COMPTABILITAT
DEPARTAMENT: SERVEIS ECONÒMICS

ADMINISTRATIU
DEPARTAMENT: SERVEIS ECONÒMICS

AUXILIAR GESTIÓ TRIBUTÀRIA
DEPARTAMENT: SERVEIS ECONÒMICS

AUXILIAR GESTIÓ PATRIMONI
DEPARTAMENT: CONTRACTACIÓ, PATRIMONI I COMPRES

TÈCNIC DE SANITAT (1/3 JORNADA)
DEPARTAMENT: SANITAT

TÈCNIC DE SANITAT 
DEPARTAMENT: SANITAT

AGENT DESENVOLUPAMENT LOCAL
DEPARTAMENT: TREBALL I FOMENT 
OCUPACIÓ

TÈCNIC EN BORSA DE TREBALL
DEPARTAMENT: TREBALL I FOMENT OCUPACIÓ

Vist informe del Director de Recursos Humans amb número  626/2007, que s’uneix a l’expedient.

La plantilla  de personal de l’Ajuntament la qual, amb la creació i modificació de places, quedarà 
confeccionada en efectes 1 de gener de 2008 de la següent manera:

PLANTILLA DE LA CORPORACIÓ MUNICIPAL DE CALAFELL - ANY 2008
A.-FUNCIONARIS DE CARRERA
A.1-ESCALA:PERSONAL FUNCIONARI D'HABILITACIÓ NACIONAL

PLACESGRUPESCALASUBESCALACLASSE
SECRETARI GENERAL (vacant)1A1FHCNSECRETARISUPERIOR
INTERVENTOR    (vacant)1A1FHCNINTERVENTOR / TRESORERSUPERIOR
TRESORER   (vacant)1A1FHCNINTERVENTOR / TRESORER

A.2-ESCALA: ADMINISTRACIÓ GENERAL. SUBESCALA TÈCNICA
PLACESGRUPESCALASUBESCALA

TAG7A1ADM.GENERALTÈCNICA

A.3-ESCALA: ADMINISTRACIÓ GENERAL  SUBESCALA ADMINISTRATIVA
PLACESGRUPESCALASUBESCALA

ADMINISTRATIUS15C1ADM. GENERALADMINISTRATIVA

A.4-ESCALA: ADMINISTRACIÓ GENERAL SUBESCALA: AUXILIAR
PLACESGRUPESCALASUBESCALA

AUXILIAR ADMINISTRATIU57C2ADM.GENERALAUXILIAR

A.5-ESCALA: ADMINISTRACIÓ GENERAL.  SUBESCALA: SUBALTERNA
PLACESGRUPESCALASUBESCALA

AGUTZILS5EADM.GENERALSUBALTERNA

A.6- ESCALA: ADMINISTRACIÓ ESPECIAL. SUBESCALA: TÈCNICA. CLASSE: TÈCNICA SUPERIOR
PLACESGRUPESCALASUBESCALACLASSE

LLETRAT1A1ADM.ESPECIALTÈCNICASUPERIOR
ARQUITECTE3A1ADM.ESPECIALTÈCNICASUPERIOR

A.7- ESCALA: ADMINISTRACIÓ ESPECIAL. SUBESCALA: TÈCNICA. CLASSE: TÈCNICA GRAU MITJÀ
PLACESGRUPESCALASUBESCALACLASSE

RESPONSABLE BIBLIOTECA1A2ADM. ESPECIALTECNICAG.MITJÀ
TÈCNIC  MITJÀ ADMINISTRACIÓ ESP.1A2ADM. ESPECIALTÈCNICAG.MITJÀ
TÈCNIC DE JOVENTUT1A2ADM. ESPECIALTÈCNICAG.MITJÀ
TÈCNIC INFORMÀTIC1A2ADM. ESPECIALTÈCNICAG.MITJÀ
ENGINYER TÈCNIC1A2ADM. ESPECIALTÈCNICAG.MITJÀ
ARQUITECTE TÈCNIC1A2ADM. ESPECIALTÈCNICAG.MITJÀ
TÈCNIC TURISME1A2ADM. ESPECIALTÈCNICAG.MITJÀ
TÈCNIC DE COMEÇ1C1ADM. ESPECIALTÈCNICAG.MITJÀ
DELINEANT1C1ADM. ESPECIALTÈCNICAG.MITJÀ
TÈCNIC PROTECCIÓ CIVIL1C1ADM.  ESPECIALTÈCNICAG.MITJÀ
TÈCNIC VIA P. I SEG. CIUTADANA1C1ADM. ESPECIALTÈCNICAG.MITJÀ



RESPONSABLE INSPECCIÓ VIA PÚBL.1C2ADM. ESPECIALTÈCNICAG.MITJÀ

A.8-ESCALA: ADMINISTRACIÓ ESPECIAL. SUBESCALA: SERVEIS ESPECIALS.  CLASSE: AUXILIAR.
PLACESGRUPESCALASUBESCALACLASSE

AUXILIAR INFORMÀTIC2C2ADM.ESPECIALTÈCNICAAUXILIAR
AUXILIAR DELINEACIÓ1C2ADM. ESPECIALTÈCNICAAUXILIAR
INSPECTOR D’ACTIVITATS1C2ADM.ESPECIALTECNICAAUXILIAR
INSPECTOR VIA PÚBLICA1C2ADM.ESPECIALTÈCNICAAUXILIAR

A.9-ESCALA: ADMINISTRACIÓ ESPECIAL. SUBESCALA: SERVEIS ESPECIALS.  CLASSE: POLICIA 
LOCAL.

PLACESGRUPESCALASUBESCALACLASSE
INSPECTOR 1A2ADM.ESPECIALSERV.ESPECIAL.POLICIA LOCAL
SOTSINSPECTOR1C1ADM.ESPECIALSERV.ESPECIAL.POLICIA LOCAL
SERGENT4C1ADM.ESPECIALSERV.ESPECIAL.POLICIA LOCAL
CAPORAL9C2ADM.ESPECIALSERV.ESPECIAL.POLICIA LOCAL
AGENTS53C2ADM.ESPECIALSERV.ESPECIAL.POLICIA LOCAL
AGENT RURAL1A2ADM.ESPECIALSERV.ESPECIAL.POLICIA LOCAL

A.10.-ESCALA: ADMINISTRACIÓ ESPECIAL. SUBESCALA: SERVEIS ESPECIALS.  CLASSE: PERSONAL 
D'OFICIS.

PLACESGRUPESCALASUBESCALACLASSE
PINTOR ROTULADOR1C2ADM.ESPECIALSERV.ESPECIAL.P.OFICIS
ENCARREGAT MERCAT1C2ADM.ESPECIALSERV.ESPECIAL.P.OFICIS
OPERARI MANTENIMENT EQUIPAMENTS5EADM.ESPECIALSERV.ESPECIAL.P.OFICIS
OPERARI MANTENIMENT INSTAL.LACIONS ESPORTIVES1EADM.ESPECIALSERV.ESPECIAL.P.OFICIS

B.-PERSONAL LABORAL FIX:

B.1.1.-COMPLEMENT DE DESTÍ ASSIMILABLE
DENOMINACIÓ LLOC DE TREBALLPLACESGRUPTITULACIÓ EXIGIDA
ARQUEÒLEG1A1LICENCIAT EN HISTÒRIA O ARQUEOLOGIA
ENGINYER SUPERIOR (Medi Ambient)1A1ENGINYER SUPERIOR MEDI AMBIENT
DIRECTOR EMISSORA MUNICIPAL 1A1LLICENCIAT O EQUIVAALENT
TÈCNIC DE SANITAT1A1LLICENCIAT
PROFESSORS D'EGB3A2DIPLOMATURA, MESTRATGE
TÈCNIC D'ESPORTS1A2DIPLOMATURA, MESTRATGE
ASSISTENT SOCIAL3A2DIPLOMATURA TREBALL SOCIAL/ASSISTENT SOCIAL
EDUCADOR SOCIAL1A2DIPLOMATURA TREBALL SOCIAL O EDUCADOR SOCIAL
TÈCNIC DE TURISME1A2TÈCNIC D'EMPRESES I ACTIVITATS TURÍSTIQUES
TÈCNIC DE TREBALL2A2DIPLOMATURA CIENCIES SOCIALS, EDUCADOR SOCIAL O TREBALLADOR 
SOCIAL
TÈCNIC OBRA PÚBLICA1A2DIPLOMATURA ARQUITECTE TÈCNIC
ADMINISTRATIU1C1BUP, FPII O EQUIVALENT
TÈCNIC EN BORSA DE TREBALL1C1BUP, FPII O EQUIVALENT
RESPONSABLE CULTURA MARÍTIMA1C1BUP, FPII O EQUIVALENT
AUXILIAR DE RÀDIO5C2GRADUAT ESCOLAR O EQUIVALENT
AUXILIAR ADMINISTRATIU15C2GRADUAT ESCOLAR O EQUIVALENT
AUXILIAR DE BIBLIOTECA2C2GRADUAT ESCOLAR O EQUIVALENT
AUXILIAR DE TURISME3C2GRADUAT ESCOLAR O EQUIVALENT
AUXILIAR DE PLANIMETRIA1C2GRADUAT ESCOLAR O EQUIVALENT
AGENT PROTECCIÓ CIVIL1C2GRADUAT ESCOLAR O EQUIVALENT
COORDINADOR DINAMITZACIÓ ESPORTIVA SOCIAL1C2GRADUAT ESCOLAR O EQUIVALENT
MONITOR DINAMITZACIÓ ESPORTIVA-SOCIAL2C2GRADUAT ESCOLAR O EQUIVALENT
MONITOR PROMOCIÓ DE L'ESPORT1C2GRADUAT ESCOLAR O EQUIVALENT
OFICIAL SERVEIS SOCIO-CULTURALS1C2GRADUAT ESCOLAR O EQUIVALENT
MONITORS SOCIALS4C2GRADUAT ESCOLAR O EQUIVALENT
INSPECTOR4C2GRADUAT ESCOLAR O EQUIVALENT
CAP BRIGADA1C2GRADUAT ESCOLAR O EQUIVALENT
CAP DE COLLA5C2GRADUAT ESCOLAR O EQUIVALENT
OFICIAL 1ª14C2GRADUAT ESCOLAR O EQUIVALENT
ENCARREGAT MANTENIMENT EQUIPAMENTS1C2GRADUAT ESCOLAR O EQUIVALENT



OPERARI MANTENIMENT EQUIPAMENTS2ECERTIFICAT ESTUDIS PRIMARIS
BIDELL CULTURA1ECERTIFICAT ESTUDIS PRIMARIS
CONSERGE CAL BOLAVÀ1ECERTIFICAT ESTUDIS PRIMARIS
OPERARI MANTENIMENT INSTAL.LACIONS ESPORTIVES6ECERTIFICAT ESTUDIS PRIMARIS
OFICIAL 2ª2ECERTIFICAT ESTUDIS PRIMARIS
PEÓ17ECERTIFICAT ESTUDIS PRIMARIS
CONSERGE1ECERTIFICAT ESTUDIS PRIMARIS
VIGILANT 7ECERTIFICAT ESTUDIS PRIMARIS

B.1.2.-COMPLEMENT DE DESTÍ NO ASSIMILABLE
DENOMINACIÓ LLOC DE TREBALLPLACESGRUPTITULACIÓ EXIGIDA
PROFESSORS6EMESTRATGE

B.2.-PERSONAL LABORAL DE DURADA DETERMINADA
DENOMINACIÓ LLOC DE TREBALLPLACESGRUPTITULACIÓ EXIGIDA
INFORMADORS TURISTICS3C2GRADUAT ESCOLAR O EQUIVALENT/TURISME

C.-PERSONAL EVENTUAL 

C.1.-PERSONAL CONFIANÇA O ASSESSORAMENT ESPECIAL
DENOMINACIÓ LLOC DE TREBALLTITULACIÓ EXIGIDA
TÈCNIC COMUNICACIÓBUP, FPII O EQUIVALENT
SECRETÀRIA TINENT D'ALCALDE DE MEDI AMBIENT I SERVEIS CONTRACTATSBUP, FPII O EQUIVALENT
SECRETARIA ALCALDIABUP, FPII O EQUIVALENT
SECRETARIA TINENT D'ALCALDE DE VIA PÚBLICA, SEGURETAT CIUTADANA I TURISMEBUP, FPII O 
EQUIVALENT
SECRETARIAT DE COORDINACIÓBUP, FPII O EQUIVALENT
SECRETARIAT ÀREA COMERÇ I INNOVACIÓ TECNOLÒGICABUP, FPII O EQUIVALENT
COORDINADOR PATRIMONI I CONTRACTACIÓBUP, FPII O EQUIVALENT
COORDINADOR D’INSPECTORSGRADUAT ESCOLAR O EQUIVALENT

C.2.-PERSONAL DIRECTIU 
COORDINADOR GENERAL D’ÀREESLLICENCIAT
DIRECTOR DE SERVEIS JURÍDICS, CONTRACTACIÓ, PATRIMONI I COMPRESLLICENCIAT
CAP DE COMUNICACIÓLLICENCIAT 
DIRECTOR DE MEDI AMBIENT, SERVEIS  CONTRACTATS I VIA PÚBLICALLICENCIAT
DIRECTOR DE SERVEIS PERSONALSLLICENCIAT

DOT: Dotació
CD: Nivell de Complement Destí
CE: Import Complement Específic
Esc.:Escala
TOTAL PERSONAL AL SERVEI CORPORACIÓ

LAB.FIXLAB. DURAC. DET.Nº PLACES
PERSONAL FUNCIONARI185
PERSONAL LABORAL1233126
PERSONAL EVENTUAL13
TOTAL324

La relació de llocs de treball d’aquesta Corporació, la qual, amb la creació i modificació 
de llocs de treball, quedarà confeccionada amb efectes 1 de gener de 2008 de la 
següent manera:

D Denominació DOT Grup Règim CD  CE Esc. Jornada Requisits Titulació Observacions



e
p
a
r
t
a
m
e
n
t

ALCALDIA
 
A
L
C
A
L
D
I
A

Coordinador  Gral. Àrees 1 A1 E Direct. 30 40844.40   JE Bàsiques Grup  

Secretariat Coordinació 1 C1 E 16 22267.10   JE Bàsiques Grup
Cap De Comunicacio 1 A1 E Direct. 27 24854.72   JE Ciencies Informació/ 

Periodisme
Tecnic De Comunicacio 1 C1 E 16    12355.60   JE Bàsiques Grup
Secretaria Alcaldia 1 C1 E 16      6743.64   JE Bàsiques Grup
Suport Administratiu 1 C1 F 16     7078.33   AG JE Bàsiques Grup  
Aux Adm Secretaria Alcalde 1 C2 F 16      7810.52   AG JE Bàsiques Grup  

C
A
L
A
F
E
L
L 
R
À
D
I
O

Director Emisora 1 A1/A2/
C1

L 20       5923.47   JE Bàsiques Grup  

Auxiliar Ràdio 5 C2 L 14     4955.00   JE Bàsiques Grup  

ÀREA DE SERVEIS INTERNS
S
E
C
R
E
T
A
R
I
A 
G
R
A
L
.

Secretari General 1 A1 F 27  31702.91   HN JO Fhcn

Director Serveis Jurídics 1 A1 F 27  24854.72   AG JO Llicenciat en Dret
T.A.G. Secretaria 1 A1 F 26  24567.46   AG JO Llicenciat en Dret
Unitat Administrativa Pral. 1 C1 F 16     6951.86   AG JO Bàsiques Grup



Auxiliar Administratiu 5 C2 F/L 13     4955.00   AG JO Bàsiques Grup
Agutzil 5 E F 12     4181.23   AG JO Bàsiques Grup

I
N
F
O
R
M
À
T
I
C
A

Tecnic Informatic 1 A2 F 20   20787.81   AE JE Diplomat Informàtica

Operador Informàtic 1 C2 F 16     98670.2   AE JE Bàsiques Grup
Auxiliar 1 C2 F 13     4955.00   AG JE Bàsiques Grup

O
F
I
C
I
N
A 
A
T
E
N
C
I
Ó 
A
L 
C
I
U
T
A
D
À

Responsable Oficina Atenció Al 
Ciutadà

1 C1 F/L 16     7078.33   AG JE Bàsiques Grup

Aux. Administratiu O.A.C. 11 C2 F 13     4955.00   AG JE Bàsiques Grup
I
N
T
E
R
V
E
N
C
I
Ó

Interventor 1 A1 F 27  31702.91   HN JO Fhcn

Tag Serveis Economics 1 A1 F 26  24567.46   AG JO Llicenciat 
Econòmiques

Administratiu 2 C1 F 16     7078.33   AG JO Bàsiques Grup
Auxiliar Administratiu 6 C2 L 13     4955.00   JO Bàsiques Grup

T
R
E
S
O
R
E
R
I
A

Tresorer 1 A1 F 20   13845.38   HN JO Fhcn



T.A.G. Tresoreria 1 A1 F 26  24567.46   AG JO Bàsiques Grup
Responsable Tresoreria 1 C2 F 13     9289.070   AG JO Bàsiques Grup  

Auxiliar Administratiu 2 C2 F/L 13     4955.00   AG JO Bàsiques Grup  
S
E
R
V
E
I
S 
E
C
O
N
Ò
M
I
C
S

Director Serveis Economics 1 A1 F 27  24854.72   AG JO Llicenciat 
Econòmiques

Auxiliar Administratiu 1 C2 L 13     4955.00   AG JO Bàsiques Grup  
G
E
S
T
I
Ó 
T
R
I
B
U
T
À
R
I
A
-
R
E
N
D
E
S

Auxiliar Administratiu 3 C2 F/L 13     4955.00   AG JO Bàsiques Grup  

G
E
S
T
I
Ó 
T
R
I
B
U
T
A
R
I
A
-
C
A
D

Tècnic Gestió Tributària 1 C1 F 16     7078.33   AG JO Bàsiques Grup  



A
S
T
R
E

Auxiliar Planimetria 1 C2 L 13     7294.36   JO Bàsiques Grup  
Auxiliar Administratiu 5 C2 F/L 13     4955.00   AG JO Basiques Grup  

R
E
C
U
R
S
O
S 
H
U
M
A
N
S

Director Recursos Humans 1 A1/A2 F 27  24854.72   AG JO Bàsiques Grup

Cap Negociat Recursos Humans 1 C1 F 20   20787.81   AG JO Bàsiques Grup
Administratiu 1 C1 F 16     6071.74   AG JO Basiques Grup
Auxiliar Administratiu 3 C2 F 13     4955.00   AG JO Bàsiques Grup

C
O
N
T
R
A
C
T
A
C
I
Ó
, 
P
A
T
R
I
M
O
N
I 
I 
C
O
M
P
R
E
S

Director Serveis Jurídics, 
Contractació, Patrimoni i 
Compres

1 A1 E Direct. 27   30023.90 JE Bàsiques Grup

Cap Negociat Contractacio i 
Patrimoni

1 C1 F 16     7078.33   AG JO Bàsiques Grup

Aux Gestió Patrimoni 1 C2 F 16      9323.60   AG JO Bàsiques Grup
Coordinador Patrimoni i 
Contractació

1 C1 E 16 10357.86 JE Bàsiques Grup

Gestor De Compres 1 C1 F 16     2789.31   AG JO Bàsiques Grup
Auxiliar Administratiu 2 C2 F 13     4955.00   AG JO Bàsiques Grup

ÀREA DE SERVEIS 



PERSONALS
C
U
L
T
U
R
A 
I 
E
D
U
C
A
C
I
Ó

Director de Serveis Personals 1 A1 E Direct. 27  24854.72   JE Bàsiques Grup

Cap Negociat Cultura i Educació 1 C1 F 16     7078.33   AG JE Bàsiques Grup  
Responsable Patrimoni Historic i 
Cultural

1 A1 L 20      5924.40   JE Llicenciat 
Història/Arqueologia

Responsable Cultura Marítima 1 C1 L 16   24800.32   JE Bàsiques Grup  
Responsable Gestió Adm. 1 C2 F 13     5647.72   AG JE Bàsiques Grup  
Unitat Administrativa Principal 1 C1 F 16     6951.86   AG JE Bàsiques Grup  
Coordinador Cultura 1 A2 F 21      8709.35   AE JE Diplomatura/Mestratg

e
Auxiliar Cultura 3 C2 F 13     4955.00   AE JE Basiques Grup  
Encarregat Equipaments 1 C2 L 18     5508.48  JE Bàsiques Grup  
Operari Manteniment I Control 
Equipaments

7 E F/L 11     4181.23   AE JE Bàsiques Grup  

Bidell Cultura 1 E L 11     4181.23   JE Basiques Grup  
Coord. Educatiu I Lleure 3 A2 L 19      5924.40   JE Diplomatura/ 

Mestratge
Oficial Servei Sociocultural 1 C2 L 13       5508.45   JE Basiques Grup  

Professor Arts I Idiomes 6 E L                   -     JE Bàsiques Grup

Responsable Biblioteca 1 A2 F 22     5823.30   AG JO Bàsiques Grup  
Responsable Arxiu Municipal I 
Manteniment

1 C2 F 13     4955.00   AG JE Basiques Grup  

Auxiliar Biblioteca 2 C2 L 13     4955.00   JE Basiques Grup  
Auxiliar Adm. 1 C2 L 13     4955.00   JO Basiques Grup  

T
R
E
B
A
L
L 
I 
F
O
M
E
N
T 
D
E 
L
'
O
C
U
P
A

Tècnic en Treball 2 A2 L 19      9328.33   JO Treballador Social O 
Educador Social



C
I
Ó

Tècnic de Borsa de Treball 1 C1 L 16      10174.41   JO Basiques Grup

Auxiliar Adm. Treball 2 C2 F 13     4955.00   AG JO Basiques Grup
J
O
V
E
N
T
U
T

Tecnic Joventut 1 A2 F 19      8711.41   AE JE Diplomatura/Mestratg
e

Auxiliar Joventut 1 C2 F 13     4955.00   AE JE Basiques Grup  
Monitor Serveis Personals 1/2 
Jornada

1 C2 L 12     3614.86   JE Basiques Grup 1/2 Jornada

E
S
P
O
R
T
S

Tècnic Esports 1 A2 L 19      8711.41   JE Diplomatura/Mestratg
e

Suport Adm. Asp Esports 1 C2 F 13     4955.00   AG JE Bàsiques Grup  
Operari Manteniment 
Instalacions Esportives

6 E F/L 11     4181.23   AE JE Bàsiques Grup  

Operari Manteniment Instlacions 
Esportives Pavelló Segur

1 E L 11      6152.55   JE Bàsiques Grup  

Monitor Pr. Esport 1 C2 L 12     3614.86   JE Basiques Grup 1/2 Jornada
S
A
N
I
T
A
T

Tècnic Sanitat 1 A1 L 22    17963.38   JE Llicenciat

Auxiliar Administratiu 1 C2 F 13     4955.00   AG JO Basiques Grup  
Auxiliar Administratiu 1 C2 L 13     4955.00   JO Bàsiques Grup  

B
E
N
E
S
T
A
R 
S
O
C
I
A
L

Assistent Social 3 A2 L 19      8709.35   JE Diplomat Treball 
Social/Assistent 
Social

Suport Administratiu Direcció 1 C2 F 14     4955.00   AG JO Basiques Grup  
Educador Social 1 A2 L 19      8709.35   JE Diplomat Treball 

Social/Educador 
Social

Monitor Serv. Personals 4 C2 L 12      4042.04   JE Basiques Grup  
Coordinadora Dinamitzacio 
Esportiva Social

1 C2 L 12      9906.45   JE Basiques Grup  



Monitor Serv. Personals 1 C2 L 12     3614.86   JE Basiques Grup  

VIA PÚBLICA
V
I
A 
P
Ú
B
L
I
C
A

Secretaria Tinent Alcalde Via 
Publica, Seg. Ciutadana I 
Turisme

1 C1 E 16      6743.64   JE Bàsiques Grup

Tècnic Via Publica I Seguretat 
Ciutadana

1 C1 F 22   23057.79   AG JE Llicenciat  

Cap Negociat 1 C1 F 20   20787.81   AG JO Basiques Grup  
Unitat Administrativa Pral. 1 C1 F 16     6951.86   AG JO Basiques Grup  
Auxiliar Administratiu 5 C2 F/l 13     4955.00   AG JO Basiques Grup  
Coordinador d’inspectors 1 C2 E 16 10464.70 JE Bàsiques Grup
Resp.Inspec. Via Pública 1 C2 F 16     10464.70   AE JO Basiques Grup  

Inspector Via Pública 1 C2 F 14     4737.97   AE JE Basiques Grup  
Vigilant Dipòsit 7 E L 11     3266.68   JE Bàsiques Grup  
Suport Administratiu 1 C2 F 13     4955.00   AG JO Basiques Grup  

B
R
I
G
A
D
A 
I 
T
R
A
N
S
P
O
R
T
S

Cap Brigada Municipal 1 C2 L 18    17963.38   JE Basiques Grup  

Cap De Colla 5 C2 L 16      6090.68   JE Basiques Grup  
Oficial 1ª 14 C2 L 14       5508.45   JE Basiques Grup  

Oficial 2ª 2 C2 L 14       5508.45   JE Basiques Grup  

Pintor Retolador 1 C2 F 14       5508.45   AE JE Basiques Grup  

Peo 16 E L 11     4181.23   JE Basiques Grup  

SEGURETAT CIUTADANA
S
E
G
U
R
E
T
A
T 
C
I

Inspector 1 A2 F 24 28708.89   AE JE Titulació Llei 16/91 Quadrant 
Espec.



U
T
A
D
A
N
A
: 
P
O
L
I
C
I
A 
L
O
C
A
L

Sostinspector 1 C1 F 22   23057.79 AE JE Titulació Llei 16/91 Quadrant 
Espec.

Sergent 4 C1 F 20   23057.79   AE JE Titulació Llei 16/91 Quadrant 
Espec.

Caporal 9 C2 F 18    12646.39   AE JE Titulació Llei 16/91 Quadrant 
Espec.

Agent 53 C2 F 16     98670.2   AE JE Titulació Llei 16/91 Quadrant 
Espec.

S
E
G
U
R
E
T
A
T 
C
I
U
T
A
D
A
N
A
: 
U
N
I
T
A
T 
F
O
R
E
S
T
A
L

Agent Rural 1 E F 11      3467.80   AE JE Bàsiques Grup Quadrant 
Espec.

S
E
G
U

Tècnic De Protecció Civil 1 C1 F 22  23057.79   AE JE Bàsiques Grup Quadrant 
Espec.



R
E
T
A
T 
C
I
U
T
A
D
A
N
A
: 
P
R
O
T
E
C
C
I
Ó 
C
I
V
I
L

Agent Protecció Civil 1 C2 L 14       5508.45   AE JE Bàsiques Grup Quadrant 
Espec.

TURISME
T
U
R
I
S
M
E

Tècnic De Turisme 2 A2 F/L 19      9328.33   AG JE Diplomatura Turisme

Auxiliar Administratiu 3 C2 L 14     4955.00   JE Basiques Grup  
Conserje 1 E L 12     4181.23   JE Basiques Grup  
Auxiliar de Turisme 3 C2 L 14     4955.00   JE Basiques Grup 1/3 Jornada
Informadors Turistics 3 C2 L 13      4952.64   JE Basiques Grup  

ÀREA DE TERRITORI
U
R
B
A
N
I
S
M
E 
I 
H
A
B
I
T
A
T
G

Director De Serveis D'urbanisme 
I Habitatge

1 A1 F 30  24854.72   AG JO Llicenciat 
Arquitectura, Dret o 
Econòmiques



E

Assessor Jurídic 1 A1 F 24    17963.38   AG JO Basiques Grup  
Arquitecte Urbanisme I Habitatge 1 A1 F 27  24854.72   AG JO Llicenciat 

Arquitectura, Dret o 
Econòmiques

Responsable Oficina 
Administrativa

1 C1 F 16     7078.33   AG JO Basiques Grup  

Inspector 2 C2 L 14     4737.97   JO Basiques Grup  
U
R
B
A
N
I
S
M
E
: 
P
L
A
N
E
J
A
M
E
N
T

Tecnic Planejament Urbanistic 1 A1 F 26  24854.72   AE JO Direcció d'obres

Suport Administratiu 2 C2 F 13     7078.33   AG JO Basiques Grup  
Delineant 1 C1 F 16      7294.340   AE JO Basiques Grup  

Aux. Delineant 1 C2 F 13      4741.38 AE JO Basiques Grup
U
R
B
A
N
I
S
M
E
: 
L
L
I
C
È
N
C
I
E
S 
I 
A
C
T
I
V
I
T
A
T
S
, 

Cap Unitat Llicències 1 A1 F 22     17963.38   AE JO Lliceciat Arquitectura



D
I
S
C
I
P
L
I
N
A
, 
O
B
R
A 
P
Ú
B
L
I
C
A 
I 
U
R
B
A
N
I
T
Z
.

Tècnic Llicències 1 A2 F 19    12627.95   AE JO Diplomatura 
Enginyeria Tècnica

Direcció 
d'obres

Tècnic Disciplina Urbanistica 1 A2 F 19    12627.95   AE JO Diplomatura 
Arquitecte Tècnic

Direcció 
d'obres

Tècnic Obra Publica 1 A2 L 19      8711.41   JE Diplomatura 
Arquitecte Tècnic, 
Enginyer Tècnic

Unitat Administrativa Principal 1 C1 F 16     6951.86   AG JO Basiques Grup  
Suport Administratiu 4 C2 F/L 13/14     4955.00   AG JO Basiques Grup  
Conserge 1 E L 11     4181.23   JO Basiques Grup  

ÀREA MEDI AMBIENT I 
SERVEIS CONTRACTATS

M
E
D
I 
A
M
B
I
E
N
T 
I 
S
E
R
V
E
I
S 
C
O

Director Medi Ambient, Serveis I 
Via Pública

1 A1 E Direct. 27 34600.26    JE Llicenciat  



N
T
R
A
C
T
A
T
S

Secretaria Tinent Alcalde Medi 
Ambient I Serveis

1 C1 E 16     9338.69   JE Bàsiques Grup

Tecnic Medi Ambient 1 A1 L 22    17963.38   JO Llicenciat  
Inspector 2 C2 L 14     4737.97   JO Basiques Grup  
Inspector d'activitats 1 C2 F 16     7885.20   AE JO Bàsiques Grup
Suport Medi Ambient 1 C2 F 13     5647.72   AG JO Basiques Grup  

ÀREA COMERÇ I INNOVACIÓ 
TECNOLÒGICA

Secretariat Comerç I Innovació 
Tecnològica

1 C1 E 16    22267.21   JE Bàsiques Grup

Auxiliar Administratiu 1 C2 F 14     4955.00   AG JE Basiques Grup
Tècnic Comerç 1 C1 F 16     7078.33   AG JE Basiques Grup
Responsable Administratiu 
Mercat

1 C2 F 16     5647.72   AG JE Basiques Grup

Encarregat Mercat 1 C2 F 14       5508.45   AE JE Basiques Grup

Peo Mercat 1 E L 11     4181.23   JE Basiques Grup

DOT: Dotació
CD: Nivell de Complement Destí
CE: Import Complement Específic
Esc.:Escala
JO: Jornada Ordinària
JE: Jornada Especial
F: Funcionariat
L: Laboral
E Direct.: Personal Eventual Directiu
E: Personal Eventual

A.- PERSONAL EVENTUAL:

1. Les funcions i règim retributiu, de les places de nova creació de personal eventual, queden de 
la següent manera:

Denominació: Coordinador de Patrimoni i Contractació
Reserva: Personal eventual 
Grup: C1
Nivell: 16
C. Específic: 10.357,86 €
Dedicació: Jornada complerta
Funcions genèriques:  Amb dependència orgànica del Director de Serveis Jurídics, 
Contractació, Patrimoni i Compres, té assignades les següents funcions:
§ Desenvolupament de processos de contractació i compres.
§ Inventariar i racionalitzar els serveis contractats a asseguradores.
§ Qualsevol altra funció relacionada amb l’activitat del departament que li encomani el seu 
superior jeràrquic.

Denominació: Coordinador d’inspectors
Reserva: Personal eventual



Grup: C2
Nivell: 16
C. Específic: 10.464,70 €
Dedicació: Jornada complerta
Àmbit de direcció: Via Pública i Medi Ambient-Serveis Contractats
Funcions genèriques:  Amb dependència orgànica del Director de medi Ambient, Serveis 
Contractats i Via Pública, té assignades les següents funcions:
§ Coordinar els serveis, torns de treball i assignació de tasques als inspectors d’aquestes 
àrees.
§ Assessorar els inspectors en referència a normativa, procediments i incidències del servei.
§ Determinar els objectius i prioritats de treball de l’equip d’inspectors.
§ Avaluar i emetre informes referents al resultat del treball dels inspectors.
§ Qualsevol altra funció que li encomani el seu superior jeràrquic.

2. El règim retributiu de la plaça de Coordinador General d’Àrees queda configurat de la següent 
manera:

Grup: A1
Nivell: 30
C. Específic: 40.844,40 €
C. Productivitat: 17.360,40 €

Les funcions i tasques assignades a aquest lloc de treball continuent sent les fixades en el 
moment de la creació de la plaça.

B.- PROVISIÓ DE LLOCS DE TREBALL:

La forma de provisió dels llocs de treball per als Grups A1 i A2, i llocs de treball singularitzats, 
serà el de lliure designació, i per als Grups  C1, C2 i E, serà el de concurs o concurs-oposició.

I sense d'altres assumptes a tractar, el president aixeca la sessió a les 10:54 , i dóna l'acte per 
acabat, del qual jo, com a secretari/a en dono fe.


